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M erhaba, Adıyaman Üniversitesi’nde hizmet bayrağı-
nı devraldığımız günden beri, coşkulu, özverili yo-
ğun ve heyecanlı bir çalışma temposu içerisindeyiz. 
Adıyaman’ımızın ve üniversitemizin sorunlarını 

çözme adına en küçük fırsatları değerlendirmekteyiz. Günübirlik 
meselelerden uzak, insana hizmetin esas olduğu kendimize özgü 
tavrımızla, huzur ve güvenin esas olduğu bir üniversite tesis et-
meye çalışıyoruz. Bir dünya üniversitesi olma yolunda kararlı ve 
emin adımlarla ilerliyoruz. Yegâne gayemiz, başarı ve güzelliklerle 
dolu bir üniversite…

Üniversiteler, bilimsel düşüncenin en üst seviyede temsil edildi-
ği kurumlar olsa da sadece kapalı kapılar ardında gerçekleştirilen 
birtakım bilimsel faaliyetler ve yayınlarla, evrenselliği yakalama 
düşüncesi gerçekleştirilemez. Hem kendi içinde hem bütün dün-
ya ile duygu, düşünce ve deneyim paylaşımını gerçekleştiren üni-
versiteler geleceğe yön verebilir. Üniversite olarak kurumsallaş-
manın temel normlarından biri, belki de en önemlisi budur.

Üniversitelerin geniş kitlelere sesini duyurabilmesinin, iletişim 
ve paylaşımda bulunabilmesinin pek çok yolu vardır. Bunlardan 
biri de belirli aralıklarla hazırlanan, bilimsel ve sanatsal faaliyet-
ler ve yeniliklerin yanı sıra, üniversite-dünya ilişkisini yansıtan 
yayınlardır. 

Adıyaman Üniversitesi’nin kurumsal imajının en önemli göster-
gelerinden birinin de bu yayınlar olduğunu düşünüyoruz. Bilgi 
paylaşımı ve fikir alışverişini bir yaşam biçimi haline getirme dü-
şüncesiyle yayınlanacak olan “Akademi Adıyaman” dergisinin 
zengin içeriği ve özgün tasarımıyla beğeni toplayacağını umuyo-
ruz. Tören, açılış, sergi, konferans, sempozyum… gibi Adıyaman 
Üniversitesi faaliyetlerinin yanı sıra, Adıyaman ilinin tarihî ve 
kültürel boyutlarıyla ilgili konular, Akademi Adıyaman ile sizlere 
ulaştırılacaktır. 

Dergimizin elinize ulaştığı ana kadar geçen sürede emek sarf eden 
herkese teşekkürlerimi arz eder, bir sonraki sayıda yeniden görüş-
mek ümidiyle saygılar sunarım.

GELECEĞE DOSDOĞRU! 

P r o f.  D r .  M u s t a f a  t a l h a  G ö n ü l l ü

rektör’den
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spot haberler

Japonya Bilimsel Araştırmalar Kurumu tarafından desteklenen ve 
koordinatörlüğünü Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü’nün yaptığı “Su Kaynakları Bütünleşik Kullanımı Projesi” ile 
ilgili görüş alışverişinde bulunmak üzere Kobe Üniversitesinden Doç. Dr. 
Takanori Nagano ile Rihn Araştırmalar Enstitüsü’nden Dr. Ulara Tamura 
20 Temmuz 2011’de üniversitemizi ziyaret etti.

Rektör Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü projenin, ortak ülkelerdeki suyun 
sürdürülebilirliği ve güvenli kullanımı için önemli sonuçlar vermesini 
beklediklerini ifade etti.

Günümüz dünyasında herkesi doğrudan ilgilendiren bir sorun olan iklim 
değişikliğinin doğuracağı sonuçlar içerisinde suyun sürdürülebilirliği 
amacını taşıyan ve Türkiye, Endonezya, Japonya, Çin ve Mısır olmak 
üzere 5 ortaklı projenin toplam 6.5 milyon dolar bütçesi bulunuyor. 

Proje, Adıyaman, Çukurova ve Harran bölgelerinde su kullanımı ile  
ilgili araştırmaları ve yol gösterici çalışmaları içeriyor. Fen bilimlerinin 
arazi ve laboratuvar bazlı çalışmaları, aynı zamanda sosyal bilimlerden 
ekonomi ve antropolojinin katkılarıyla suyun günümüz ve gelecek 
için güvenli kullanımını sağlayacak yöntem ve önerilerin oluşmasını 
sağlamayı hedefliyor.

Proje süresince toplantılar, çalıştaylar ve eğitim çalışmaları düzenlenerek 
suyu kullanan tüm paylaşımcılara bilgi iletilmesi amaçlanıyor.

süryani Cemaati Metropoliti Ğriğoriyos Melki ürek üniversitemizdeydi
16 Eylül 2011’de üniversitemizi ziyaret eden adıyaman süryani Cemaati Metropoliti Ğriğoriyos Melki ürek, rektörümüz Prof. Dr. 
Mustafa talha Gönüllü’ye iyi niyet temennilerini iletti.

adıyaman üniversitesi’nin adıyaman’ın gelişmesinde önemli bir misyona sahip olduğunu söyleyen ürek, bunun gerçekleştirilmesinde 
rektörümüz Prof. Dr. Mustafa talha Gönüllü’nün büyük bir çaba göstereceğine inandığını ifade etti.

Ziyaret için Melki ürek’e teşekkür eden rektörümüz Prof. Dr. Mustafa talha Gönüllü, üniversitelerin, farklılıkların korunduğu, hoşgörü 
sahibi bireylerin yetiştirildiği kurumlar olduğunu belirtti.

JaPon 
araŞtIrMaCIlar  

ünİVErsİtEMİZİ 
ZİYarEt Ettİ
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atatürK BaraJ Gölü 
toPlantIsI ünİVErsİtEMİZDE 
GErÇEKlEŞtİrİlDİ

Atatürk Baraj Gölü Havza Koruma Planı ve Özel 
Hüküm Belirlenmesi Projesi ile ilgili toplantı 
Üniversitemizde gerçekleştirildi.

Üniversitemiz Rektörlük Konferans Salonunda  
gerçekleştirilen toplantıya Üniversitemiz Rektörü 
Mustafa Talha Gönüllü, İlimizdeki tüm kamu 
kurum ve sivil toplum kuruluşlarının müdürleri ile 
muhtarlar katıldı. 

Orman ve Su İşleri Bakanlığı’ndan Jeoloji 
Mühendisi Gürsel Erul, Orman ve Su İşleri 
Bakanlığı İçme Suyu Şube Müdürü Murat Turan 
ve TÜBİTAK-MAM Çevre Enstitüsü Araştırmacısı 
Kemal Güneş, katılımcılara proje hükümleri 
hakkında bilgiler verdi ve katılımcıların  
önerilerini dinledi. 

Toplantıda, Şanlıurfa ve çevresinin içme ve 
kullanma suyu ihtiyacını karşılayan Atatürk 
Baraj Gölü’nün, havzasındaki noktasal ve yayılı 
kirleticiler ile gölü besleyen derelerin ortak olarak 
kullanılması nedeniyle hızla kirlendiği, buna bağlı 
olarak da mevcut kullanım durumlarının olumsuz 
etkilendiği vurgulandı.

MÜHENDİSLİK VE 
DİŞ HEKİMLİĞİ 
FAKÜLTELERİNDE 
YENİ BÖLÜMLER 
AÇILDI 
üniversitemizde akademik 
birimlerin sayısı her geçen gün 
artıyor. Peş peşe yeni fakülteler 
kurulurken, bu fakültelere bağlı 
olarak ihtiyaç duyulan yeni 
bölümler de senato kararlarıyla 
açılıyor. 

Kısa bir süre önce kurulan 
Mühendislik fakültesi’nin bölüm 
sayısı 9’a yükselirken, Diş 
hekimliği fakültesi’nde 8 yeni 
bölüm açıldı.

rektörümüz Prof. Dr. Mustafa 
talha Gönüllü’nün başkanlığında 
10.08.2011 tarihinde toplanan 
üniversitemiz senatosu, 
Çevre, Gıda, Malzeme, harita, 
Elektrik-Elektronik ve Makine 
Mühendisliği olmak üzere 

6 bölümü açılmış olan 
Mühendislik fakültesi’ne bağlı 
Bilgisayar, tekstil ve Endüstri 
Mühendisliği bölümlerinin de 
açılmasına karar verdi. 

senato aynı toplantıda Diş 
hekimliği fakültesi’ne bağlı 
olarak açılması teklif edilen 
ağız, Diş ve Çene Cerrahisi, 
ağız, Diş ve Çene radyolojisi, 
Diş hastalıkları ve tedavisi, 
Endodonti, ortodonti, Protetik 
Diş tedavisi, Periodontoloji ve 
Pedodonti (Çocuk Diş hekimliği) 
bölümlerinin açılmasını da  
kabul etti.

Posta kutusu

> 6 Eylül 2011’de üniversitemizi 
ziyaret eden İnönü üniversitesi 
rektörü Prof. Dr. Cemil Çelik, 
rektörümüz Prof. Dr. Mustafa 
talha Gönüllü’ye görevinde 
başarılar diledi. rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. İlhan İçen 
ile üniversitemize nezaket 
ziyareti gerçekleştiren Prof. Dr. 
Cemil Çelik, rektörümüz Prof. 
Dr. Mustafa talha Gönüllü’nün 
adıyaman üniversitesi’nde 
önemli başarılara imza 
atacağına inandığını belirtti. 
İnönü üniversitesi ile adıyaman 
üniversitesi’nin bölgenin 
ve ülkenin kalkınması için 
ortak çalışma ve projeler 
gerçekleştirebileceğini dile 
getirdi.

> Karayolları Elazığ 8. Bölge 
Müdürü Yasin Altınyuva, 
20 Temmuz 2011’de 
Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü’yü ziyaret etti. Yasin 
Altınyuva, Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü’ye rektörlük 
görevinde başarılar diledi. 
Adıyaman Üniversitesi’nin 
eğitim camiasında en kısa 
zamanda hakkettiği yere 
gelmesi temennisini dile 
getirdi.

> adıyaman Valisi ramazan 
soDan ve Belediye Başkanı  
M. necip Büyükaslan 
üniversitemiz rektörü Prof. 
Dr. Mustafa talha Gönüllü 
ile 15 ağustos 2011’de 
biraraya gelerek, adıyaman 
üniversitesi’nin kentin sosyo - 
ekonomik gelişimi için yapacağı 
katkıları görüştüler. Prof. 
Dr. Mustafa talha Gönüllü, 
kent yöneticilerine adıyaman 
üniversitesi’nin hedefleri ve 
kente yönelik projeleri hakkında 
bilgi verdi. ‹‹
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2011-2012 eğitim-öğretim yılında Üniversitemize yerleşmeye hak kazanan 
toplam 4 bin 911 yeni öğrencimiz kayıt işlemlerini tamamladı. Bu yıl kayıt 
yapan yeni öğrencilerimizle birlikte Üniversitemizin öğrenci sayısı 14 bin 
700’e ulaştı.

Yoğun bir çalışma temposundan sonra Üniversitemize yerleşen 
öğrenciler 05-09 Eylül 2011 tarihleri arasında kayıt işlemlerini 
gerçekleştirdiler. Kayıt işlemleri Merkez Kampüste, Meslek 
Yüksekokullarının bulunduğu Kahta, Gölbaşı ve Besni ilçelerinde yapıldı. 
Kayıt işlemlerinin sorunsuz bir şekilde gerçekleşmesi için Üniversitemiz 
görevlileri öğrencilere ve ailelerine her türlü desteği verdi.

Kayıt işlemlerini yerinde inceleyip öğrenciler ve aileleri ile ilgilenen 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Mustafa Talha GÖNÜLLÜ, yeni eğitim-
öğretim yılının Adıyaman’a ve ülkemize hayırlı olması temennisinde 
bulundu ve “Adıyaman Üniversitesine bu sene 14 bin 700 öğrenci 
bekliyoruz. Tabi bu sayı her sene artacak. Faal olan dört fakültemiz yeni 
öğrenci alıyor, diğer fakültelerimizin aktif hale gelip öğrenci alması 
için çalışmalarımız sürüyor. Tabi bu bizim için oldukça önemli bir 
süreç. Adıyaman’ımız ve ülkemiz için bu hedeflediğimiz bir misyondur. 
Adıyaman’ımız bundan faydalanarak bir ilim müessesine sahip olmanın 
canlılığına kavuşacak ve gelişecektir. 

Adıyaman Üniversitesi sadece eğitim alanında değil, yeni fakülte ve 
yüksekokullarımızın da açılması ile birlikte Adıyaman’ın sanayisinin, 
turizminin, tarımının geliştirilmesi ve istihdam imkanlarının 
artırılmasında önemli katkıları olacaktır. Bunların olması için gayret 
içerisindeyiz. Öğrencilerimizin Adıyaman Üniversitesi’nin kıymetini 
bileceğini düşünüyoruz, çünkü Adıyaman Üniversitesi ülkemizdeki 
üniversiteler arasında en iyi yerlere gelmeye namzettir. Bunun için 
elimizden gelen her türlü fedakarlığı ve çalışmayı göstereceğiz.    

Adıyaman Üniversitesi, Türkiye’nin her ilinden gelen öğrencilerimize 
öncelikle kaliteyi vaat ediyor. Biz burada kalitenin temsilcisi olacağız. 
Yani Adıyaman Üniversitesi’nde eğitim almak bir değer ifade edecektir. 
Yaşanabilir bir kentte, yaşanabilir bir üniversitede kaliteli bir eğitim vaat 
ediyoruz” dedi.

aDIYaMan 
ünİVErsİtEsİ 

öĞrEnCİlErİnE 
KalİtE Va’DEDİYor

spot haberler



7akademi adıyamanOCAK / 12

JaPonYa’nIn rIhn Enstİtüsü 
İlE BİlİMsEl İŞBİrlİĞİ 
ProtoKolü İMZalanDI

REKTÖRÜMÜZ 
KAHTA MYO’DA 
İNCELEMELERDE 
BULUNDU

üniversitemiz rektörü Prof. 
Dr. Mustafa talha Gönüllü ve 
beraberindeki heyet, 22 ağustos 
2011’de Kahta ilçesine inceleme 
ve ziyaretler gerçekleştirdi.

İncelemeler kapsamında 
üniversitemize bağlı hasancık 
beldesindeki tarımsal araştırma 
ve uygulama Merkezi, Kahta 
Meslek Yüksekokulu’nun mevcut 
ve inşaatı devam eden yeni 
binaları gezilerek tespitler 
yapıldı. Kahta Belediyesi  
ziyaret edildi. 

rektörümüz Prof. Dr. Mustafa 
talha Gönüllü, rektör 
Yardımcımız Prof. Dr. selahattin 
BEKMEZ ve Konservatuar 
Müdürü Prof. Pekin Kırgız 
araY’dan oluşan heyet daha 
sonra Kahta’da bulunan 
Konservatuarın fiziki durumunu 
değerlendirmek üzere binayı 
gezdi, gerekli düzenlemeler için 
yerinde tespitler yaptı. heyet 
değerlendirme çalışmalarından 
sonra Kahta Kaymakamlığı’nı 
ziyaret etti.

Devlet Konservatuarı’nda yapılan 
tespit çalışmaları sırasında 
adıyaman Milletvekili Mehmet 
Metiner de heyette yer aldı.

Posta kutusu

> adıyaman Milletvekili Mehmet 
Metiner, 3 ağustos 2011’de 
üniversitemiz rektörü Prof. 
Dr. Mustafa talha Gönüllü’ye 
nezaket ziyaretinde bulundu. 
Prof. Dr. Mustafa talha Gönüllü 
Milletvekili Mehmet Metiner’e, 
üniversitenin mevcut durumu 
ve hedefleri hakkında bilgi 
verdi. Prof. Dr. Gönüllü, mevcut 
programların geliştirilmesi ve 
gelecek va’deden, istihdam 
imkanı yüksek yeni programların 
açılması için çalışmaların devam 
ettiğini belirtti.

> Adıyaman Milletvekili 
Mehmet Erdoğan, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Talha Gönüllü’ye 
nezaket ziyaretinde bulundu. 
Milletvekili Mehmet Erdoğan 
ile Rektörlük makamında 
görüşen Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü,  Adıyaman 
Üniversitesi’nin mevcut 
durumu ve hedefleri 
hakkında bilgi verdi. 
Prof. Gönüllü, Adıyaman 
Üniversitesi’nin hak ettiği 
başarıyı yakalaması için 
kamu, özel sektör ve sivil 
toplum kuruluşları başta 
olmak üzere her kesimle el 
birliği içinde çalışacaklarını 
belirtti. 

‹‹

Adıyaman Üniversitesi ile Japonya-Kyoto’da 
bulunan İnsanlık ve Doğa için Araştırma Enstitüsü 
(RIHN) arasında 20 Eylül 2011’de bilimsel, 
teknoloji, öğretim üyesi ve öğrenci değişimi olanağı 
sağlayacak protokol imzalandı.

Bilimsel işbirliği protokolü, Rektörümüz Prof. Dr. 
Mustafa Talha GÖNÜLLÜ ile RIHN Enstitüsü 
Yönetim Kurulu Üyesi Prof. Dr. Tsugihiro 
WATANABE tarafından imzalandı.

Kyoto’da kurulu olan İnsanlık ve Doğa için 
Araştırma Enstitüsü (RIHN) dünyada 50’ nin 
üzerinde ülkede çevre, antropoloji, sosyo-ekonomi 
ve iklim değişikliği üzerine çalışmalar yürüten 
bir merkez. Türkiye’nin uluslararası bilimsel 
etkinliğinin gün geçtikçe artması ve GAP’ın tüm 
dünyanın gıda güvenliği için önemli bir merkez 
konumuna gelmesi, RIHN’ nin araştırmalarını 
bölgemize yönlendirmesinin sebepleri arasında.

Henüz yeni kurulmuş olmasına karşın bilimsel 
alanda yüksek düzeyde etkin bilimsel araştırmalara 
imza atan Adıyaman Üniversitesi ile bilimsel 
deneyim ve laboratuar olanaklarını paylaşmak 
için RIHN Enstitüsü, işbirliği antlaşma isteğini 
Üniversitemiz Rektörlüğü’ne bildirdi. 

Mutabakat antlaşmasının, Üniversitemizin Ulusal 
ve Uluslararası bilim platformlarında adının daha 
çok duyulmasına ve yeni proje olanaklarına katkı 
yapması bekleniyor.
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Adıyaman Üniversitesi Rektörlüğüne atanan Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü, birlikte çalışacağı rektör yardımcılarının atamasını 
yaptı. Adıyaman Üniversitesi Rektör Yardımcılığı görevlerine Prof. 
Dr. Selahattin Bekmez ve Prof. Dr. Cemil Kara atanarak görevlerine 
başladılar. 
 
PROF. DR. CEMİL kARA kİMDİR? 
Prof. Dr. Cemil Kara; 1966 Trabzon/Akçaabat doğumludur. 1993 
yılında Atatürk Üniversitesi Fen Edebiyat Fakültesinden mezun 
olmuştur.  1996 yılında Dumlupınar Üniversitesinde biyoloji alanında 
yüksek lisansını, 1999 yılında ise Gazi Üniversitesinde doktorasını 
tamamlayan Dr. Cemil Kara, Nisan 1999-Kasım 1999 tarihleri arasında 
Kahramanmaraş Sütçü İmam Üniversitesi Fen-Edebiyat Fakültesi 
Biyoloji Bölümü’nde Dr. Araştırma Görevlisi olarak çalışmıştır. Aynı 
yıl Kahramanmaraş Sütçü İmam Üniversitesi Fen-Edebiyat Fakültesi 
Biyoloji Bölümü’ne yardımcı doçent, 2005 yılında doçent, 2011 yılında ise 
profesör kadrosuna atanmıştır. 

Prof. Dr. Cemil Kara’nın uluslararası indekslerce taranmış 11 makalesi, 
ulusal indekslerce taranmış 18 makalesi ve bildiriler kitabında 
yayımlanmış 12 ulusal ve uluslararası bildirisi bulunmaktadır. 
 
PROF. DR. SELAHATTİN BEkMEZ kİMDİR?
1970 doğumlu olan Prof. Dr. Selahattin Bekmez; 1992 yılında Ankara 
Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesi’nden mezun olmuş ve 1993 yılında 
ABD’nin Texas eyaletinde İngilizce dil eğitimini aldıktan sonra, 1994-
1996 yılları arasında Louisiana State University’de ekonomi dalında 
yüksek lisansını yapmıştır. 1996-2001 yılları arasında aynı üniversite 
doktorasını tamamlayan Prof. Dr. Selahattin Bekmez, 2001-2003 yılları 
arasında ABD’de University of Idaho bünyesindeki National Institute for 
Advance Transportation Tecnology (NIATT) kurumunda post-doktora 
araştırmacı ekonomist olarak çalışmıştır. Prof. Dr. Selahattin Bekmez’in 
uluslararası hakemli dergilerde yayımlanmış 13 makalesi, ulusal hakemli 
dergilerde yayımlanmış 15 makalesi, bildiriler kitabında yayımlanmış 21 
ulusal ve uluslararası bildirisi bulunmaktadır. 

rEKtör 
YarDIMCIlarI 

atanDI

spot haberler

 Prof. Dr selahattin Bekmez

 Prof. Dr. Cemil Kara
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ünİVErsİtEMİZDEn  
anlaMlI KaMPanYa

Üniversitemiz, Van’da meydana gelen depremden 
zarar gören insanlara destek olmak için akademik 
ve idari personelimiz ile öğrencilerimizin katıldığı 
bir yardım kampanyası düzenledi.

Eğitim Fakültesi önünde Kızılay tarafından kurulan 
yardım masasına akademik ve idari personelimiz 
ile öğrencilerimiz bağışlarını teslim ettiler. 25 
ve 28 Ekim 2011 tarihleri arasında devam eden 
kampanyada toplanan yardımlar, Üniversitemiz 
tarafından tahsis edilen araç ile Van’daki 
afetzedelere ulaştırıldı.

 Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa Talha GÖNÜLLÜ, 
Van’da meydana gelen depremden büyük üzüntü 
duyduklarını belirterek, kampanya ile afetzedelere 
yardımcı olmaya çalıştıklarını söyledi.

GaZİantEP VE Kİlİs 
ünİVErsİtEsİ rEKtörlErİnDEn 
ünİVErsİtEMİZE ZİYarEt 
Gaziantep Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. M. Yavuz 
Coşkun ile Kilis 7 Aralık Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. İsmail Güvenç, Üniversitemize nezaket 
ziyaretinde bulunarak Rektörümüz Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü’ye görevinde başarılar 
dilediler.

İpekyolu Kalkınma Ajansı Kalkınma Kurulu 
toplantısına katılmak için Adıyaman’a gelen 
Gaziantep Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. M. Yavuz 
Coşkun ile Kilis 7 Aralık Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. İsmail Güvenç ile makamında bir araya 
gelen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü, ziyaret için teşekkür ederek, konuk 
rektörler ile görüş alışverişinde bulundu.

AGAD YÖNETİM 
KURULU 
ÜNİVERSİTEMİZİ 
ZİYARET ETTİ

adıyaman Gazetecileri Cemiyeti 
Derneği (aGaD) Başkanı 
İbrahim aslan ve Yönetim 
Kurulu üyeleri üniversitemize 
nezaket ziyaretinde bulunarak, 
rektörümüz Prof. Dr. Mustafa 
talha Gönüllü’ye görevinde başarı 
dileklerini ilettiler.

rektörlük makamında aGaD 
Yönetim Kurulu üyelerini kabul 
eden rektörümüz Prof. Dr. 
Mustafa talha Gönüllü, medyanın 
toplumun gelişmesinde önemli 
bir misyona sahip olduğunu 
belirterek, “adıyaman’ın 
gelişmesi için üniversitenin 
önemli bir sorumluluğu vardır. Bu 
sorumluluğumuzu yerine getirip 

hedeflerimize ulaşmamızda 
medyanın da desteğini 
alacağımızı düşünüyorum. 
adıyaman üniversitesi olarak tüm 
medya organları ve mensuplarıyla 
iyi ilişkiler içerisinde olup, birlikte 
çok güzel çalışmalar yapacağız. 
Bizim gayemiz üniversitemizin 
gelişmesi, adıyaman ve  
ülkemize en güzel hizmeti 
vermesidir.” dedi.

aGaD Yönetim Kurulu Başkanı 
İbrahim aslan ise adıyaman’ın 
gelişmesi için üniversiteden 
büyük beklenti olduğunu ifade 
ederek, “adıyaman medyası 
olarak üniversitenin beklentileri 
karşılaması için her türlü 
desteği vereceğiz. adıyaman 
üniversitesi’nin gelişmesi 
adıyaman’ın gelişmesi demektir. 
Biz medya olarak bu bilinçle her 
türlü olumlu çalışmanın yanında 
olacağız. üzerimize düşen görevi 
yerine getireceğiz” şeklinde 
konuştu.

Posta kutusu

> üniversitemiz tıp fakültesi 
Dekanlığı’na Prof. Dr. Mustafa 
Yılmaz atandı. 1959 Malatya/
Doğanşehir doğumlu olan 
Yılmaz, 1983 yılında atatürk 
üniversitesi tıp fakültesi’nden 
mezun oldu. 1991 yılında aynı 
üniversitede nöroloji anabilim 
Dalı’nda uzmanlık eğitimini 
tamamladı. 1992 yılında ise 
Gaziantep üniversitesi tıp 
fakültesi’nde Yardımcı Doçent ve 
2002 yılında ise Doçent, 2007 
yılında Profesörlük unvanını 
almıştır.

> Üniversitemiz Sportif 
Faaliyetler Topluluğu’nun bilek 
güreşi takımına seçilecek 
sporcuların belirlenmesi 
için düzenlenen bilek güreşi 
turnuvasına öğrencilerimiz 
yoğun ilgi gösterdi. 

Turnuvada bayanlar  
55 kiloda Züleyha Taştan,  
60 kiloda Ayşegül Nimetoğlu 
ve 70 kiloda ise Demet Atay 
birinci olurken, erkekler 55 
kiloda Rıdvan Yaman, 60 
kiloda Emrullah Danışman, 
65 kiloda Ömer Erek, 70 
kiloda Fevzi Ekiz, 75 kiloda 
Mehmet Çakmak, 80 kiloda 
Mehmet Asnuk ve 80 kilo üstü 
sıklette ise Mustafa Başaran 
rakibini yenerek birinci oldu. 
Müsabakalarda birincilik elde 
eden öğrenciler, turnuvaya 
katkı sunan Conan Spor 
Kulübü’nün salonunda 
antrenörlerden destek 
alacaklar.

‹‹
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Kan BaĞIŞI  
KaMPanYasIna DEstEK 
Türk Kızılay’ı Adıyaman Şubesi tarafından 
Üniversitemizde düzenlenen ‘Gönüllü Kan 
Bağışçıları” kampanyasına destek veren 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü, kan bağışında bulundu.

18-19 Ekim 2011 tarihlerini kapsayan kan bağışı 
kampanyası, Üniversitemiz Eğitim Fakültesi 
Mustafa Vehbi Koç Konferans Salonu fuaye 
alanında düzenlendi. Akademik ve idari 
personelimiz ile öğrencilerimizin ilgi gösterdiği 
kampanyaya destek vermek için Rektörümüz Prof. 
Dr. Mustafa Talha Gönüllü de öğrencilerle birlikte 
kan bağışına katıldı. 

“Gönüllü Kan Bağışçıları” kampanyasında kan 
bağışında bulunan Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü, kan vermenin vücuttan toksinlerin 
atılıp, hücrelerin yenilenmesini ve hastalıklardan 
korunmayı sağladığını belirterek: “Kan hücreleri 
3 ayda bir yenileniyor. Kan verme, 6 ayda bir 
gerçekleştirilmeli, böylece vücuttaki toksinler de 
atıldığı için birçok hastalık önleniyor. Vücuttaki 
hücreler de yenilenmiş oluyor. Dinimizce de 
uygun görülüyor, Peygamber Efendimizin 
de kan verilmesi ile ilgili yönlendirmesi var. 
Vatandaşlarımızın bu konuda zaten duyarlı ve 
bilinçli olduklarını biliyoruz. Kan bağışında 
bulunan öğrencilerimizi de tebrik ediyorum ve 
kendilerine teşekkür ediyorum. Fırsat bulanların 
kan vermesi gerekir.  Aslında kan verebilmek de 
bir mutluluktur çünkü eğer sağlıklıysanız kan 
verebiliyorsunuz” dedi.

  Türk Kızılay’ı Adıyaman Şubesi Başkanı Bekir 
Uyanık, Adıyaman Üniversitesi’nin her zaman 
düzenledikleri kampanyalara duyarlılık göstererek 
destek verdiğini söyledi.

Posta kutusu

> üniversitemiz birimlerinde 
oluşacak tıbbi atıkların 
düzenli olarak toplanması için 
üniversitemiz rektörlüğü ile 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
Yüklenici firması VEsMED 
Medikal ve tıbbi ürünler tic. 
ve san. ltd. Şti. arasında ‘tıbbi 
atıkların Bertarafı Protokolü’ 
imzalandı. Protokole göre 
üniversitemiz birimlerinde 
oluşacak tıbbi atıklar VEsMED 
firması tarafından her hafta 
düzenli olarak Pazartesi, 
Çarşamba ve Cuma günleri 
birimlerden teslim alınacaktır.

> İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Kamu Yönetimi 
Bölüm Başkanı Doç. Dr. Fikret 
Mazı, Rektör Danışmanlığı 
görevine atandı. 1971 
yılında Kahramanmaraş’ta 
doğan Doç. Dr. Fikret Mazı, 
1994 Ankara Üniversitesi 
Siyasal Bilgiler Fakültesi 
Kamu Yönetimi Bölümünü 
bitirdi. 2001-2003 yılları 
arasında Kanada’da York 
Üniversitesi’nde doktora 

tez çalışması yapan Doç. 
Dr. Fikret MAZI, İngiltere 
Metropolitan University 
ve Kingston University ile 
İrlanda Dublin University gibi 
üniversitelerde konuk Öğretim 
Üyesi olarak bulundu. Birçok 
TÜBİTAK ve AB projesinde 
yer alan Doç. Dr. Fikret 
MAZI’nın ulusal hakemli 
dergilerde yayımlanmış 11 
makalesi, bildiriler kitabında 
yayımlanmış  
2 adet de ulusal bildirisi 
ile 2 adet kitap bölümü 
bulunmaktadır.  

 Prof. Dr selahattin Bekmez

spot haberler

REKTÖRÜMÜZ 
SAMSAT İLÇESİNİ 
ZİYARET ETTİ

üniversitemiz rektörü Prof. Dr. 
Mustafa talha Gönüllü, samsat 
ilçesi Kaymakamı recai Karal 
ve Belediye Başkanı Yusuf fırat’ı 
ziyaret ederek, ilçede yüksekokul 
kurulması potansiyeline 
ilişkin görüş alışverişinde ve 
incelemelerde bulundu.

Belediye Başkanı Yusuf fırat, 
samsat ilçesinde bir yüksekokul 
kurulmasını istediklerini 
belirterek, bunun için her türlü 
desteği vereceklerini, arsanın 
hazır olduğunu, ayrıca öğretim 
üyeleri için lojman yapacaklarını 
söyledi. fırat, samsat halkının 
çok misafirperver olduğunu 
ifade ederek, ilçe halkının 
öğrenciye barınma konusunda 
yardımcı olacağını, evlerini 
kiralayabileceklerini, ayrıca 
yüksekokulun açılması halinde 
yurt için gerekli çalışmayı 
yapacaklarını belirtti.

İlçelerde yüksekokul kurulması 
ile ilgili zaman zaman taleplerle 
karşılaştıklarını belirten 
rektörümüz Prof. Dr. Mustafa 
talha Gönüllü, bir ilçede 
yüksekokul kurulması için 
şartların oluşması gerektiğini 
vurgulayarak, taleplerin 
şartlar göz önüne alınarak 
değerlendirilebileceğini, bunun 
için çalışmaların süreceğini 
kaydetti.

‹‹
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adıyaman Valisi ramazan soDan: üniversiteler bilim ve kültürü 
geliştirerek bir kuşaktan bir kuşağa aktaran kurumlardır.  

HABER, Doç. Dr. raMaZan GürBüZ

ÜNİVERSİTEMİZİN 
YENİ DÖNEM 
AKADEMİK AÇILIŞI 
YAPILDI

Üniversitemizin 
2011-2012 Akademik 
Açılışı, 20 Ekim 2011 
tarihinde, Rektörlük 

Konferans Salonu’nda düzenlenen 
törenle yapıldı. Tören, saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın okunması ile başladı. 

“ADIYAMAN İÇİN  
ÖNEMLİ BİR FIRSAT...”
Törende Adıyaman Valisi Ramazan 
Sodan, yaşanan terör olaylarını 
kınayarak başladığı konuşmasında 
Üniversitelerin ülkenin ve toplumun 
gelişmesine yaptıkları katkıya değindi. 
Vali Sodan, “Üniversiteler bilim ve 
kültürü geliştirerek bir kuşaktan bir 
kuşağa aktaran kurumlardır.  Bilginin 
üretilmesi, kullanılması ve yayılması 
gibi temel işlevleri yerine getiren 
üniversitelerin Türkiye’ye özgü ek 
görevleri de bulunmaktadır. Bunların 
başında, içinde olduğu yörenin her 
bakımdan gelişmesine katkı yapmak 
gelmektedir. Bu açıdan Adıyaman 
Üniversitesi, Adıyaman için önemli 
bir fırsat olup, üniversite-sanayi-halk 
işbirliği ile kendi bölgesinde önemli 
gelişmeler sağlayacaktır” dedi.

>>>

 rektörümüz Prof. Dr. Mustafa talha 
Gönüllü, programın sonunda  

Prof. Dr. sabri orman’a teşekkür etti.
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TÖRENE  
KİMLER KATILDI? 
 

s adıyaman Valisi ramazan 
sodan 

s adıyaman Belediye Başkanı 
necip Büyükaslan 

s Cumhuriyet Başsavcısı 
faruk Büyükkaramuklu

s İl Emniyet Müdürü Mehmet 
Bilici 

s İl Genel Meclisi Başkanı 
necmi Baykan 

s İstanbul ticaret üniversitesi 
öğretim üyesi Prof. Dr. sabri 
orman 

s adıyamanlılar Vakfı onursal 
Başkanı Gazeteci-Yazar nevzat 
Bayhan 

s Vakıf Başkanı ömer 
özkartal 

s Kamu kurum ve kuruluşları 
müdürleri

s sivil toplum ve siyasi parti 
temsilcileri

s akademik ve idari personel 

s öğrenciler 

Adıyaman Belediye Başkanı Necip 
Büyükaslan, üniversitelerin, geçmiş ile 
gelecek arasındaki köprülerin sağlıklı 
bir biçimde kurulması noktasında 
hayati bir rolü ve önemi olduğunu 
belirterek, “Çok hızlı değişimlerin 
yaşandığı, insani ve toplumsal 
ilişkilerin karmaşık hale geldiği, 
problemlerin çeşitlendiği yeni bir 
çağla karşı karşıyayız. Bir taraftan 
bugünü sıkıntıya sokan mevcut 
problemleri çözerken diğer taraftan 
da geleceğin önümüze çıkarabileceği 
zorluklara karşı kendimizi hazır 
hale getireceğiz. Bunun yolu da bir 
yüzü bugünümüzün dünyasına diğer 

yüzü de geleceğe bakan dinamik 
nesiller yetiştirmektir. Bu zorlu görev, 
bu tarihi sorumluluk hepimizin 
omuzlarındadır. Bu çerçevede en 
kritik sorumluluğun üniversitelere, 
siz saygıdeğer hocalarımıza ve daha 
aydınlık bir gelecek için heyecanını 
kalplerinde hissettiğine inandığımız 
sevgili öğrencilerimize düştüğünü 
ifade etmek isterim” şeklinde konuştu.

Yaşanan terör hadiselerini  
kınayıp, şehitlere rahmet dileyen 
Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa  
Talha Gönüllü, konuşmasında 
Adıyaman Üniversitesi’nin gelişimi 
hakkında bilgi verdi.

İLİM, AHLAK VE ÜNİVERSİTE
Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü konuşmasında, “Üniversite, 
ilmin ve onun tamamlayıcısı olan 
ahlakın en önemli mekânıdır. 
Tarihin her döneminde üniversite 

Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü: Üniversite,  
ilmin ve onun 

tamamlayıcısı olan 
ahlakın 

 en önemli mekânıdır.

fonksiyonunu îfâ eden kurumlar, 
isimleri değişmekle beraber, 
konumları ve kendilerine atfedilen 
önem hep baki kalmıştır. Özellikle 
İslam kültürü içinde üniversiteler, 
geleceği yönlendiren ilmin ve ahlaki 
değerlerin üretildiği ve korunduğu 
merkezler olmuşlardır. Dolayısıyla 
üniversiteyi bu manasıyla anlamaya 
çalışmak gerekir. 

Evet, üniversite hayatın merkezidir. 
Hayatı yönlendirir. Ona kalite 
boyutunu katar. Onu geleceğe aktarır. 
Üniversite tarih yazar. Bir milletin 
tarihi o milletin üniversitelerinde 
yetişen beyinlerin tarihidir biraz. 
Üniversiteler, toplumda her türlü 
yanlışı gidermek durumundadır. 
Bu fonksiyonlarını ifa eden 
üniversitelerin olduğu toplumlar, 
dünyada hep söz sahibi olacaktır. 
Ancak bu durum nitelikli, dünya 
standartlarında bilimsel yetkinliğe 

gündem
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“NAZİK 
MESAJLARINIZ 
İÇİN TEŞEKKÜR 
EDERİZ” 

s türkiye Cumhuriyeti 
Başbakanı recep tayyip 
Erdoğan

s Yükseköğretim Kurulu 
(YöK) Başkanı Prof. Dr. Yusuf 
Ziya özcan

s adıyaman Milletvekili 
ahmet aydın

s adıyaman Milletvekili 
Mehmet Erdoğan

s adıyaman Milletvekili 
Mehmet Metiner

s adıyaman Milletvekili 
Murtaza Yetiş 

s adıyaman Milletvekili salih 
fırat

s Gaziantep üniversitesi 
rektörü Prof. Dr. M. Yavuz 
Coşkun

s harran üniversitesi 
rektörü Prof. Dr. İ. halil 
Mutlu

s İnönü üniversitesi rektörü 
Prof. Dr. Cemil Çelik

s Kilis 7 aralık üniversitesi 
rektörü Prof. Dr. İsmail 
Güvenç

s orman ve su İşleri 
Bakanlığı Müsteşarı  
Prof. Dr. lütfi akça,

s Devlet su İşleri Genel 
Müdürü akif özkaldı

s İsKİ Genel Müdürü Prof. 
Dr. ahmet Demir 

ulaşmış üniversitelerle mümkün 
olacaktır. Üniversitelerin tarih 
boyunca kuruluş gayesi de bundan 
başka bir şey değildir.

İşler niyetlere göre değer kazanır 
denir. Buradaki niyet, bir istikameti 
veya bu yöndeki bir gayreti ve 
sarfedilecek gücü ifade eder. Bu 
kavram bize fizik biliminde bir 
vektörü çağrıştırırken, bir kurumun 
gelecekte olmak istediği zirveyi, yani 
vizyonu tarif eder. Biz kurumumuzun 
sürekli ve düzenli yükselmesini 
hedefliyoruz. Bu bakımdan 
kurumsallaşmayı ve kalite yönetimini 
önemsiyoruz. Ama tüm gayretimiz, 
genel insanlık camiasında iyi bir 
mevki edinirken, yörenin araştırılması 
gereken konularında rol almak ve 
yöremize yardımcı olmaktır. 

Bu gayretlerimiz esnasında 
üniversitesini gözünün bebeği gibi 
gören, önem veren ve bizlere her 
zaman yardımlarını esirgemeyen 
İlimiz Valisi Sayın Ramazan SODAN 
Beyefendiye ve İl Özel İdaresi, DSİ 
ve TPAO gibi bize fiili yardımları 
dokunan kurum ve idarecilerine 
teşekkür etmeyi borç biliyorum. 
Ayrıca, Besni’de yapılacak kampus 
için yatırım düşüncesinden dolayı 
da Erdemoğlu ailesine şimdiden 
teşekkür ediyorum. Kendilerinin 

bu düşünceleri bizleri çok memnun 
etmiş ve bizlere ayrı bir şevk vermiştir. 
Bu tür yatırımların artmasını 
ve ilin üniversitesine daha fazla 
sahip çıkmasını temenni ediyoruz. 
Üniversitemize daha önce kimler ve 
hangi kurumlar destek vermişlerse 
tümüne huzurunuzda teşekkür 
ediyorum.” dedi.

Törende öğrenciler adına 
Üniversitemiz Fen Edebiyat Fakültesi 
Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü 
Öğrencisi Nejla Yaşurgan bir konuşma 
yaptı. Yaşurgan, “Bizlere büyük 
emekler veren, bilgi birikimleriyle 
bizleri aydınlatan, ailemize, 
memleketimize ve vatanımıza 
hayırlı evlatlar olarak yetişmemizde 
katkıları bulunan siz değerli öğretim 
üyelerine bütün öğrenciler adına 
şükranlarımızı sunuyorum. Her 
geçen gün yeni şeyler öğrendiğimiz, 
çeşitli bakış açılarıyla ufkumuzu 
genişlettiğimiz ve günden güne gelişip 
büyüdüğünü gördüğümüz Adıyaman 
Üniversitesi’nde okumaktan mutlu 
olduğumuzu belirtmek isterim. 
İnanıyorum ki Adıyaman Üniversitesi, 
yakın bir gelecekte ülkemizin en 
seçkin üniversiteleri arasına  
girecek ve bilim dünyasında söz  
sahibi bir kurum hâline gelecektir” 
şeklinde konuştu.
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SAĞLIK BAKANI  
PROF. DR. RECEP AKDAĞ 
ÜNİVERSİTEMİZİ  
ZİYARET ETTİ

ziyaret
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HABER, aBDullah KEsİCİ I uZMan

sağlık Bakanı Prof. Dr. recep akdağ, üniversitemiz  
tıp fakültesi araştırma hastanesi binasında incelemelerde 
bulundu. sağlık Bakanlığı hastaneleri ile üniversite hastanelerinin 
ortak kullanımı ile ilgili düzenlenen istişare toplantısına katıldı.

>>> Ç eşitli incelemelerde 
bulunmak ve toplantılara 
katılmak üzere Adıyaman’a 
gelen Sağlık Bakanı Prof. Dr. 

Recep Akdağ beraberindeki bakanlık 
yetkilileri ile Üniversitemizi ziyaret 
etti. Bakan Akdağ Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü ve Tıp Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Mustafa Yılmaz’ dan  
bilgi aldı.

Daha sonra Üniversitemiz Şeref 
Defterini imzalayan ve bir konuşma 
yapan Bakan Akdağ, yeni kurulan 
üniversiteler arasında yer alan 
Adıyaman Üniversitesi’nin, hızla 
geliştiğini ve öğrenci sayısının 13 bin 
600’e ulaştığını belirtti. 

‘HER İLE BİR ÜNİVERSİTE’ 
Başbakan Recep Tayyip Erdoğan’ın, 
‘her ile bir üniversite’ idealine atıfta 
bulunan Bakan Akdağ, “Daha önce 
farklı üniversitelere bağlı olan 
bölümler, Adıyaman Üniversitesi 
kurulunca bir çatı altında toplandı. 
Buradaki hizmet genişlemeye 
başladı. Bu gördüğüm tablo aslında 
Başbakanımızın 81 ilimize üniversite 
kurulması konusundaki talimatının 
ve bu doğrultuda gelişen uygulamanın 
ne kadar doğru olduğunu da ortaya 
koyuyor. Adıyaman Üniversitesi’nin 
13 bin 600 öğrencisi var. Bu sayı ileriki 
yıllarda mutlaka artacaktır. Türkiye’de 
gerek hava gerek kara ulaşımı 
kolaylaştı. Bu, öğrencilerin başka 
illerdeki üniversitelere gitmesini 
kolaylaştırdığı gibi, kendi ilinde de 
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okuma imkanına sahip olmasını 
kolaylaştırıyor. Geriye iyi bir yerleşke 
yapıp bilimsel bir birikim oluşturmak 
kalıyor. Bu arada idealist hocaların 
bir araya gelmesi de yeni kurulan 
üniversitelerin gelişmesini mümkün 
kılıyor. Buna ihtiyacımız var” dedi.

Hiçbir üniversitenin hemen 
büyümeyeceğini, en köklü 
üniversitelerin bile zaman içinde 
geliştiğini ifade eden Bakan Akdağ, 
yeni üniversitelerle okumak 
isteyenlere üniversite hakkının 
sağlanmış olduğunu, şehirlerin 
ekonomik ve kültürel hayatının 
canlandırıldığını dile getirdi. 

“SAĞLIK BAKANLIĞI VE 
ÜNİVERSİTELER İŞBİRLİĞİ 
YAPMALI” 
Bakan Akdağ, Sağlık Bakanlığı ve 
üniversitelerin, hastaneler konusunda 
iş birliği yapmasının gerekli olduğunu, 
bunun yapılması durumunda daha 
etkin sağlık hizmeti verilebileceğine 
dikkati çekti. 

Adıyaman Üniversitesi Tıp 
Fakültesinin, 166 yataklı hastanesinin 
tamamlanmak üzere olduğunu, 
hastanenin çok kısa bir zamanda 
hizmet vermeye başlayacağını ifade 
eden Akdağ, konuşmasına şöyle 
devam etti: 

“Hastanemizdeki yatakların 
üçte biri yoğun bakıma ayrılmış 
durumda. Bu durum, bölgede yoğun 
bakım açısından ciddi bir farklılık 
oluşturacaktır. Adıyaman Devlet 
Hastanemiz de çok ciddi anlamda 
gelişti, bu durum vatandaşlarımızın 
işini daha da kolaylaştıracaktır. Biz 
bugün, ortak kullanım konusunu 
konuşacağız. Bizim tespit ettiğimiz 
bir gerçek var. Küçük ve orta ölçekli 
şehirlerde ki Adıyaman da orta 
ölçekli bir şehir sayılabilir. Nüfusu 
750-800 bin hatta 1 milyona kadar 
olan şehirlerde, bir tıp fakültesinin 
kendi hastanesi ile ayakta durmasını 
biz mümkün görmüyoruz. Çünkü 
hasta popülasyonu, çalışacak 
hocaların çeşitliliği buna imkan 
vermiyor. 

BİRLİKTE ÇALIŞMAK…
Yaptığımız çalışmalara göre, bir tıp 

fakültesinde 200’ün üzerinde hoca 
bulunması gerekiyor. Mütevazi bir 
hesaplama yaparsak bunun en az 
150-200 olması gerektiği bilinen 
bir gerçek. O zaman, bunun yolu 
birlikte çalışmaktan geçiyor. Sağlık 
Bakanlığı’nın işletmecilik kabiliyeti 
ve hizmet arzı ile ilgili tecrübesini, 
üniversitenin akademik kabiliyeti 
ile bir araya getirmek gerekiyor. Bu 
konuda uygulama yaptığımız yerlerde 
büyük başarılar yakaladık. Sadece 

teorik olarak konuşmadık, pratiğini 
de yaşadık. Rize’de bunu yaptık 
ve çok başarılı olduk, Sakarya’da 
yaptık çok başarılı bir biçimde 
götürüyoruz. Bu illerdeki ölçekler 
Adıyaman’a benziyor. Bu birliktelikler 
Amerika Birleşik Devletleri ve 
Avrupa Birliği ülkelerinde de var. 
Eğitim, araştırma ve planlama 
kısımlarını üniversitelerin yaptığı, 
ama hastanecilik işinin alım-satım, 
yönetim ve hekimlik hizmetlerinin, 

ziyaret
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Sağlık Bakanı  
Prof. Dr. Recep Akdağ: 

Eğitim, araştırma ve  
planlama kısımlarını 

üniversitelerin yaptığı, ama 
hastanecilik işinin  

alım-satım, yönetim 
ve hekimlik 

hizmetlerinin, 
Sağlık Bakanlığı 

ile yürütüldüğü bir 
sistemin çok daha başarılı 

olacağını düşünüyorum.

Sağlık Bakanlığı ile yürütüldüğü bir 
sistemin çok daha başarılı olacağını 
düşünüyorum.” 

Bakan Akdağ, Sağlık Bakanlığı’na 
bağlı hastanelerin kapısının tüm 
üniversitelere açık olduğunu, 
Van depreminde bu birlikteliğin 
yaşandığını ve başarılı sonuçlar 
alındığını da sözlerine ekledi. 

“BAKANIMIZIN  
TAVSİYELERİNİ DİNLEYECEĞİZ”
Rektörümüz Prof. Dr. Gönüllü, 
sağlık alanında reformlar yapan 
Bakan Akdağ’ı ağırlamaktan mutlu 
olduklarını belirterek: “Ülkemizde 
sağlık alanında reformlar yapan, 
önemli izler bırakan bir bakanımızı 
davet etmiş, kendisini burada 
ağırlamış bulunuyoruz. Kendileri 
bizi şereflendirdiler. Bu vesileyle 
kendilerinin tavsiyelerini dinleyeceğiz. 
Tabi bu meyanda Sağlık Bakanlığı’na 
bağlı devlet hastaneleri ve Adıyaman 
Üniversitemizin inşaatı bitmek üzere 
olan Tıp Fakültesi Hastanesinin 
müşterek kullanılmasıyla ilgili 
istişaremizi yapacağız. Adıyamanımıza 
ve memleketimize hayırlı olmasını 
diliyoruz. Kendilerine tekrar teşekkür 
ediyorum.” dedi.

Konuşmalardan sonra Sağlık 
Bakanlığı’na bağlı Adıyaman’daki 
hastaneler ile Üniversitemiz Tıp 
Fakültesi hastanesinin ortak 
kullanımının istişare edileceği 
toplantıya geçildi.
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röportaj

EN BÜYÜK HAYALİM 
ADIYAMAN’I BİR 
“İLİM KENTİ” HÂLİNE 
DÖNÜŞTÜRMEKTİR

ADIYAMAN ÜNİVERSİTESİ REkTÖRÜ 
PROF. DR. MUSTAFA TALHA GÖNÜLLÜ:
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adıyaman üniversitesi gelişimci ve yenilikçi bir üniversite olacaktır. 
Bölgenin sosyal, kültürel ve ekonomik kaynaklarını, ürettiği projelerle 
en verimli şekilde değerlendiren, modern ortamlarda çağdaş eğitim 
sunan model bir üniversite hâline gelecektir.

RÖPORTAJ, Yard. Doç Dr. fatİh alKaYIŞ

Adıyaman 
Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü ile bir röportaj 

gerçekleştirdik. Rektörümüzle 
üniversitemiz ve şehirimizle ilgili 
hedef ve stratejilerini konuştuk.   

Hocam, öncelikle Adıyaman 
Üniversitesi Rektörlüğü göreviniz 
hayırlı olsun diyoruz.
Teşekkür ederim, hepimiz için hayırlı 
olsun. Hoş geldiniz.

Hoş bulduk hocam, teşekkürler. 
Bize biraz kendinizden  
bahseder misiniz?
Aslında insanın kendisinden 
bahsetmesi çok zordur, bazı insanlar 
kendilerinden bahsetmekten pek 
hoşlanmazlar, biraz da yapı ile alakalı 
tabi bu. Ancak yine de kendimden 
kısaca bahsedeyim. 

1959 yılında dünyaya geldim, 
Adıyaman Merkez nüfusuna kayıtlıyım. 
İlk, orta ve lise öğrenimimi Malatya’da 
yaptım. 1981 yılında İstanbul Teknik 
Üniversitesi Kimya Mühendisliği 
Bölümü’nden mezun oldum. 1983’te 
yüksek lisansı, 1987’de ise doktorayı 
bitirdim. 1982-1987 yılları arasında 
İstanbul Teknik Üniversitesi’nde 
Araştırma Görevlisi olarak çalıştım. 
Ardından, 1989-1990 yılları arasında 
Kanada’nın Waterloo Üniversitesi’nde 
misafir öğretim üyesi olarak görev 
yaptım. Kanada’dan döndükten sonra 
Yıldız Teknik Üniversitesi’nde öğretim 
üyesi olarak akademik yaşamıma 
devam ettim. Mühendislik alanıyla ilgili 
çoğu sanayiye yönelik 500’ün üzerinde 
projem ve uygulamalı çalışmam, 
200’ün üzerinde ulusal ve uluslararası 
düzeyde yayınım bulunmaktadır. Evli 
ve üç çocuk babasıyım.

kendinizi nasıl tanımlarsınız?
Çalışmak, üretmek ve başarmak… 
Bunlar benim için çok önemlidir. 
Başladığım bir işi yarım bırakmayı 
sevmem, daima ileriye bakarım. 
Bazen önümüze çeşitli engeller çıkar, 
bu engeller bizi yıldırmamalıdır. 
Gözümüzü hedeften ayırırsak engelleri 
görmeye başlarız. Öyleyse ödün 
vermeden, belirlediğimiz hedefte 
ilerlemeliyiz.

Hem yurt içinde hem de yurt 
dışında çalışmış bir akademisyen 
olarak Adıyaman Üniversitesi ile 
ilgili hedefleriniz nelerdir?
Adıyaman Üniversitesi, her şeyin en 
güzeline layıktır. Gerek Rektörlük 
seçiminden önceki süreçte gerekse 
Rektörlük görevine geldiğim günden 
bugüne kadar geçen süre içerisinde 
Üniversitemizi en iyi şekilde tanıma 
imkânı buldum. Üniversitemizle 
ilgili çeşitli tespitlerde bulundum. 
Üniversitemizi kalkındırabilmek adına 
geniş bir Stratejik Plan hazırladım. 

Adıyaman Üniversitesi gelişimci 
ve yenilikçi bir üniversite olacaktır. 
Başarılarıyla hem üniversitemiz 

>>>
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Bizden sonra gelecek nesillerin rahat 
etmeleri, bizim zamanımızı dolu dolu geçirmemize, 

yani çalışmamıza bağlıdır. Şehrimizin, ülkemizin 
ve yaşadığımız dünyanın gelişmesi için 

hepimizin çalışması, gayret etmesi 
gerekmektedir.

çalışanlarına hem de ilimize ışık 
tutacaktır. Bölgenin sosyal, kültürel 
ve ekonomik kaynaklarını, ürettiği 
projelerle en verimli şekilde 
değerlendiren, modern ortamlarda 
çağdaş eğitim sunan model bir 
üniversite hâline gelecektir. Bütün 
bunları çalışarak, yeni projeler 
üreterek elbirliğiyle gerçekleştireceğiz. 
Üniversitemizin ve ilimizin sorunlarını 
ancak bu yolla çözebiliriz. 

Hocam, en büyük hayaliniz nedir?
Benim en büyük hayalim, 
Adıyaman’ı bir “İlim Kenti” hâline 
dönüştürmektir. 

Şehrimizin bir “İlim kenti”ne 
dönüşebilmesi için kimlere ne 
görevler düşüyor?
Bu konuda hem Üniversitemizin 
akademik ve idari personeline hem 
de sevgili hemşehrilerimize önemli 
görevler düşmektedir. 

Öncelikle Üniversitemizin 
akademik ve idari personelinden 
başlamak istiyorum. Faydalı ve 
üretken olmak, öğrencilerimize daha 

kaliteli bir eğitim ortamı sunmak için 
özverili çalışmalıyız. Yapacağımız işe 
motive olmalı, hazırlık yapmalıyız. 
Akademik çalışmalar yapmalı 
ve yeni projeler geliştirmeliyiz. 
Geliştireceğimiz bu projeler doğrudan 
Adıyaman’ı ilgilendirmeli ve ilimizin 
sorunlarını çözmeye yönelik 
olmalıdır. Zira hepimizin, içinde 
yaşadığımız bu memlekete karşı bazı 
sorumlulukları vardır… 

Sevgili Hemşehrilerime de 
seslenmek istiyorum. Biz artık 
bir üniversite şehriyiz, on binin 
üzerinde öğrenciyi memleketimizde 
barındırıyoruz. Pek yakın bir 
gelecekte bu sayı 20-25 binleri 
bulacaktır. Bu öğrenciler bizlere 
ailelerinin emanetidir; onlara karşı 
her türlü fedakârlığı yapmalıyız. 
Üniversiteler, diğer resmi 
kurumlardan farklı bir yapıya ve 
işleyişe sahiptir. Üniversiteleri diğer 
kurumlardan farklı kılan özellik 
bilimdir. Bilim, üniversitenin kimliği 
demektir. Üniversite kimliğini iyice 
benimsemeliyiz. Bilimsel düşünmeli, 
bilimsel yaşamalıyız.

röportaj
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Çalışmak, üretmek ve başarmak…  
Bunlar benim için çok önemlidir.

Adıyaman Üniversitesi’nin 
öğrenci profilini nasıl 
değerlendiriyorsunuz?
Öğrencilerimiz, bizim olmazsa 
olmazlarımızdır. Bizler onlar için 
buradayız. Bir üniversitenin dünyaya 
açılması için gerekli şartlardan biri 
yabancı uyruklu öğrencilerinin 
olmasıdır. Adıyaman Üniversitesi’nin 
de ülkemizde ve dünyada model 
bir üniversite hâline gelebilmesi 
için öğrenci profilinin genişlemesi 
gerekmektedir. Bizler nasıl ki 
yurtdışına öğrenci gönderiyorsak, 
yurtdışındaki öğrenciler de eğitim 
almak üzere Adıyaman Üniversitesi’ne 
gelebilmelidir. Bunun ilk adımlarını 
attık. Pek yakında dünyanın 
çeşitli ülkelerinden öğrencileri 
Üniversitemizde görebileceğiz. 

Hayatta kendinize örnek olarak 
kimleri alırsınız?
Örnek aldığım kişiler öncelikle 
beni yetiştiren babam ve annemdir. 
Ardından İlkokul Öğretmenim ve 
üzerimde emekleri bulunan diğer 
öğretmenlerim gelir. Ayrıca, başta 

Cumhuriyetimizin kurucusu Atatürk 
olmak üzere tüm büyüklerimize ve 
çalışmalarıyla ülkemize, dünyamıza 
ve insanlığa katkı sunmuş bütün bilim 
adamlarına saygım sonsuzdur. 

Hocam, tuttuğunuz bir takım var mı?
Milli Takımımızı tutarım. Başarısına 
sevinir, yenilgisine üzülürüm. Bunun 
yanında Anadolu takımlarının bende 
ayrı bir yeri vardır. Örneğin Bursaspor’un 
önceki yıl elde ettiği şampiyonluk, 
Trabzonspor’un geçen yıl yakaladığı 
başarı beni çok memnun etmiştir. 

Son olarak neler söylemek 
istersiniz?
Hayat boş değil, hayatı boşa 
geçirmemeliyiz, hayatımızın her 
anını değerlendirmeliyiz. Boş zaman 
kavramına karşıyım. Bizden sonra 
gelecek nesillerin rahat etmeleri, bizim 
zamanımızı dolu dolu geçirmemize, 
yani çalışmamıza bağlıdır. Şehrimizin, 
ülkemizin ve yaşadığımız dünyanın 
gelişmesi için hepimizin çalışması, 
gayret etmesi gerekmektedir. İşin  
özü budur.
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makale
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YAZI, MuhaMMEt arslan I araŞtIrMa GörEVlİsİ

adıyaman ili ve çevresi, 
hem kendinden önceki 

medeniyetlerin mirasını 
taşımış, hem de kendi 

geleneklerini bu mirasla 
sentez yapıp, bölgesel bir 

sanat oluşturmuştur. 

>>>g
üneydoğu Anadolu 
Bölgesi’nde, 725 m. yükseklikte, 
insanlık tarihi boyunca çeşitli 
medeniyetlere ev sahipliği yapmış olan 

Adıyaman, sınırları içerisindeki birçok kültür varlığı 
ile haklı ve önemli bir yere sahiptir. 

Sırasıyla Hititler, Hurriler, Mitanniler, 
Kumuh Krallığı, Asur Krallığı, Saka-İskit Türk 
İmparatorluğu, Babiller, Medler, Persler, 
Makedonyalılar, Kommagene Krallığı, Roma 
İmparatorluğu, Bizans İmparatorluğu, Emeviler, 
Abbasiler, Hamdaniler, Selçuklular, Artuklular, 
Zengiler, Eyyubiler, Moğollar, Memlüklüler, 
Dulkadiroğulları, Timur İmparatorluğu ve 
Osmanlı İmparatorluğu’nun hâkimiyeti altında 
kalan Adıyaman ili ve çevresi, bu medeniyetlere 
ait taşınmaz ve taşınır kültür varlıkları ile hem 
kendinden önceki medeniyetlerin mirasını taşımış, 
hem de kendi geleneklerini bu mirasla sentez yapıp, 
bölgesel bir sanat oluşturmuştur. 

KOMMAGENE KRALLIĞI
Yukarıda isimleri zikredilen medeniyetlerden en 
önemlisi hiç şüphesiz ki Kommagene Krallığı’dır. 
Özellikle bu dönemde devasa heykellerin yapıldığı 
Nemrut Dağı, birçok yerli ve yabancı turistin gözdesi 
durumundadır. 

Kommagene Krallığı, bugünkü Fırat Nehri’nin 
batı yakasında Adıyaman, Kahramanmaraş ve 
Gaziantep illerini içine alacak şekilde kurulmuş bir 
devlettir. M. Ö. 162 yılında Mithradates Kallinikos 
tarafından kurulan bu devlet, Seleukoslar ile 
Part İmparatorluğu arasında, başkenti Samosata 
(Samsat) ile 234 yıl varlık sürdürmüştür. M. S. 72 
yılında Kral IV. Antiokhos, Romalılar’a yenilmiş ve 
Kommagene Krallığı son bulmuştur.

NEMRUTtanrIlarIn tahtI 
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Kommagane Krallığı en parlak 
zamanını I. Antiokhos zamanında 
yaşamıştır. Zamanın en egoist kralı 
olarak bilinen Antiokhos, yazıya 
konu olan Nemrut Dağı’nı inşa eden 
imparator olarak da adını tarihe altın 
harflerle yazdırmayı bilmiştir.  

İNSANLIĞIN KÜLTÜR  
MİRASI: NEMRUT
Tanrıların Tahtı Nemrut, Anti-Toros 
dağ silsilesinin 2.150 m. yüksekliğinde 
bulunmaktadır. Güneşin en ihtişamlı 
doğup battığı yer olarak da bilinen 
Nemrut Dağı, 1987 yılında UNESCO 
tarafından “İnsanlığın Kültür Mirası” 
listesine alınmış ve 1988 yılında Milli 
Park ilan edilmiştir. 

Dünyanın sekizinci harikası olarak 
da lanse edilen bu kutsal dağ, ilk 
olarak 1881 yılında, Diyarbakır’da 
yol mühendisi olarak görev yapan 
Karl Sister adlı bir Alman tarafından 
tesadüfen bulunmuştur. Dağın 
zirvesinde gördüklerini Asur 
medeniyetiyle ilişkilendiren Sister, 
gördüğü hayret verici olayları, Berlin 
Kraliyet Bilimleri Akademisi’ne bir 
mektupla bildirmiştir. Yazılanları 
okuyan akademi üyeleri, anlatılanların 
hayal ürünü olduğunu düşünmüş 
ve kendi aralarında tartışmışlar. 
Sister’in mektubunun araştırılması 
yönünde fikir birliğine varan üyeler, 
Otto Puchstein ve Sister’i konunun 
detaylı şekilde araştırılması için 
görevlendirirler. 

4 Mayıs 1882 tarihinde Nemrut 
Dağı’na ulaşan bu iki araştırmacı, 
ilk saptamalarını yapar ve tahtların 
arkasındaki yazıtları okumaya 
koyulurlar. Yazıtlar tamamen 
okunduğunda, bu abidevi eserlerin 
Asur kültürüne ait değil, kendini Pers 
ve Makedonyalı atalarına bağlayan 
Kommagene Krallığı’na ait olduğu 
belirlenir. 

Bu sıralarda, Osmanlı Hükümeti 
de Nemrut Dağı’nı ayrıntılı şekilde 
incelemek ve arkeolojik çalışmalar 
yapmak üzere, ilk müzecilik 
çalışmalarını başlatan Osman Hamdi 
Bey’i yöreye göndermeye karar verir. 
1883 yılı Mayıs ayında Nemrut’a ulaşan 
Osman Hamdi Bey, aynı yıl kazı 
sonuçlarını İstanbul’da yayınlamıştır. 

Nemrut Dağı’nın gizemini 
araştırmaya yönelen bilim adamları 
bunlarla da sınırlı kalmamış, 
daha sonraları birçok araştırmacı 
yörede çalışmalarda bulunmuştur. 
Bunlardan biri de Amerikalı arkeolog 
Theresa Goell olmuştur. 1980’li 
yıllarda Friedrich Karl Dörner ve 
öğrencisi Prof. Dr. Sencer Şahin, 
Nemrut’ta çalışmalar yapan bilim 
adamlarındandır. Dörner aynı 

zamanda, Arsemia yazlık kentini de 
keşfetmiş ve yazılarıyla Nemrut’u 
dünyaya tanıtmıştır. 

2.150 m. yüksekliğindeki 
Nemrut Dağı, tümülüs etrafındaki 
doğu, batı ve kuzey teraslarından 
oluşmaktadır. Dağın zirvesi insan 
eli ile zemine kadar traşlanmış, 
içerisine mezar alanı yapıldıktan 
sonra üzeri, 30 bin metre küp 
hacmindeki kırma taşlarla 

Dünyanın belki de en egoist kralı olarak 
nitelendirebileceğimiz Kral Antiokhos, dini bir 
mabet inşa etmenin yanısıra kendini de 

halk gözünde yüceltmeyi bilmiştir. 

makale
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kapatılmıştır. 50 m. yüksekliğinde, 
150 m. genişliğindeki tümülüs’ün 
içerisindeki anıt mezarın I. 
Antiokhos’a ait olduğu tahmin 
edilmektedir. Zirvenin ortasına 
denk gelecek şekilde kaya 
içerisine yerleştirilen ve Mısır’daki 
Tutankhamon’un mezarından 
daha zengin olduğu iddia edilen 
Antiokhos’un mezarına ulaşma 
çalışmalarının, arkeoloji dünyasının 

en önemli keşiflerinden biri olacağı 
düşünülmektedir. 

DOĞU TERAS
Kırma taşlarla örtülü tümülüsün 
etrafında, anıtsal heykellerin 
bulunduğu doğu ve batı terasları ile 
bu terasları birbirine bağlayan kuzey 
terası bulunmaktadır. Halkın ibadet 
alanı olarak inşa edilen doğu teras, 
daha görkemli bir yapıya sahiptir. 

Güneşin doğuşunun en güzel izlendiği 
yer olarak bilinen bu terasta, dev 
gövdeler üzerinde, yaklaşık 7-8 ton 
ağırlığındaki Kral Antiokhos ve 
Tanrılar resmedilmiştir. Soldan sağa 
Antiokhos, Ana Tanrıça (Bereket 
Tanrısı) Kommagene, Baş Tanrı 
Zeus-Oromasdes, Apollon-Mithras 
ve en sonda Herakles-Artagnes yer 
almaktadır. Bu heykel dizilerinin 
her iki yanında, krallığın sembolleri 
olan kartal ve aslan figürleri vardır. 
Mitolojiye göre kartal gökyüzünün, 
aslan ise yeryüzünün hâkimidir.

Heykellerin gövdelerinin 
arkalarında, Nomos adı verilen 
ve bizzat Antiokhos tarafından 
kaleme alınan vasiyetname dikkat 
çekmektedir. 237 satır halindeki 
yazıt, Antiokhos’un silsilesiyle 
başlamaktadır. Çeşitli önerilerin 
de yer aldığı yazıtta Anitokhos, 
ölümünden sonra tümülüsün 
altında sonsuza dek huzur içinde 
yatmak istediğini açıkça belirtmiştir.  

Heykel grubunun güneyinde 
bulunan Antiokhos heykeli, grup 
içerisinde kulağı işlenen tek heykel 
olarak karşımıza çıkmaktadır. 
Pers tarzı çizmeleriyle resmedilen 
kral, sol elinde ılgın ağacı demeti 
(barsom) tutmaktadır. Barsom, 
Pers dininin kutsal öğelerindendir. 
Kurban törenlerinde yakılan ateşi 
sembolize eder. Başında diadem 
(taç) ve kurdeleleri bulunan bir 
tiarası (başlık) vardır. 

Tek bayan figürü olarak 
Antiokhos’un yanında yer alan 
Tanrıça heykeli, 1960’ların başına 
kadar bozulmadan gövdesi üzerinde 
duran tek heykeldir. Tykhe, Fortuna 
ya da Bereket Tanrıçası olarak da 
adlandırılan bu heykel, krallığa özgü 
bir figürdür. Himation adı verilen 
bir pelerin içerisindeki Tanrıça, uzun 
çizmelere sahiptir. Sol elinde içi 
meyve ve çiçek dolu bir çelenk, sağ 
elinde de bir kısmı kucağına düşmüş 
bir meyve sepeti bulunmaktadır. 
Başında nar meyveleri, alın kısmında 
da başak dizisi görülür. 

Tam ortada yer alan ve diğer 
heykellerden daha yüksekte 
konumlandırılan Baş Tanrı Zeus’un 
ayaklarındaki basamakların daha 
yüksek tutulduğu görülmektedir. 

 herakles

 nemrut Dağı tümülüsü ve 
heykeller
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Başında şimşek kabartmalarıyla 
süslü diademli bir tiara bulunur ve 
kısa çizmelere sahiptir. Sol elinde 
ise ılgın ağacı demeti tutmaktadır. 
Yüzünü sakallar kaplamıştır.    

Zeus heykelinin yanında Apollon 
yer almaktadır. Güneş Tanrısı olarak 
da bilinen bu figür, burada Pers Işık 
Tanrısı ile birleştirilmiştir. 

Heykel grubunun sonunda yer 
alan Herakles, sol elindeki lobot 
adı verilen bir sopa ile ve Zeus gibi 
sakallı olarak resmedilmiştir.

Heykel dizilerinin hemen önünde 
selamlaşma kabartmalarının 
bulunduğu, yapılan kazılar sonucu 
anlaşılmıştır. Aynı şekildeki bu 
stellerin, terasın kuzey ve güneyinde 
de dizili olduğu anlaşılmıştır. Bugün 
neredeyse tamamı yere düşmüş 
şekilde olan bu steller üzerinde, 
Kral Antiokhos’un hem Pers hem de 
Makedonyalı atalarıyla tokalaşırken 
tasvir edildiği kabartmalar 
bulunmaktadır.

Tümülüsün önünü kesen 
heykel gruplarının önü, 20 x 
60 m. ölçülerindeki bir avluyu 
barındırmakta ve doğu ucundaki taş 
sunak platformu ile sonlanmaktadır. 
Sunak platformunun, dini törenlerin 
yapıldığı ve kurbanların kesildiği 
alan olduğu tahmin edilmektedir. 

BATI TERAS 
Nemrut Dağı’nın Batı Terası, ufak 
farklılıklar hariç, Doğu Terası’nı aynen 
tekrarlamaktadır. Saray yöneticileri 
ve soyluların ibadet alanı olarak 
tasarlandığı düşünülen bu terastaki 
heykeller, Doğu Teras’ındaki aynı 
dizilim ile sıralanmıştır. Ancak 
buradaki heykel başlarının daha 
detaylı olarak işlendiği görülmektedir.

Batı Terastaki en önemli 
heykellerden birini Aslanlı Horoskop 
oluşturmaktadır. Tahrip olmasını 
engellemek amacıyla, dağdaki 
Geçici Restorasyon Deposu’na 
kaldırılan horoskopun dünyadaki 
tek aslanlı horoskop olduğu ifade 
edilmektedir. Aslanın gövdesinde 
on dokuz adet yıldız takımı 
ve hilal ile Jüpiter, Merkür ve 
Mars’ın birleşimi gösterilmiştir. 
Gökbilimciler tarafından M. Ö. 7 

makale

>  
fo

to
ğr

af
:  

ha
lil 

Ka
hr

am
an

 aslan

 Zeus - tanrıça- 
Kral antiokhos - Kartal
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Temmuz 62 yılını ifade eden bu 
birleşim, bazı araştırmacılara göre 
Antiokhos’un tahta çıkış tarihi, bazı 
araştırmacılara göre de Nemrut 
Dağı’nın kuruluş tarihidir. 

KUZEY TERAS
Doğu ve batı terasları birbirine 
bağlayan Kuzey Teras, kum taşından 
yapılmış 57 adet stelden oluşmaktadır. 
Bugün birçoğu kırılmış ve yere 
düşmüş şekilde olan steller üzerinde, 
Antiokhos’un atalarının resimleri 
bulunmaktadır. 

HEYKELLERİN ANLAMLARI
Nemrut Dağı’ndaki heykel 
gruplarının hiç şüphesiz ki 
sembolik anlamları bulunmaktadır. 
Dünyanın belki de en egoist kralı 
olarak nitelendirebileceğimiz Kral 
Antiokhos, dini bir mabet inşa 
etmenin yanısıra kendini de halk 
gözünde yüceltmeyi bilmiştir. Tanrı 
heykelleri ile beraber resmedilmesi 
ve onlarla birlikte aynı taht üzerinde 
oturuyor olması, aynı zamanda 
emrindeki halka verdiği bir mesaj 
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olarak algılanmalıdır. “Ey halkım, 
bakın sizin taptığınız, değer verdiğiniz, 
yardım dilediğiniz Tanrılarınız, 
benim inşa ettiğim mabede geldiler 
ve ben onlarla aynı taht üzerinde 
oturuyorum. Tanrılara gösterdiğiniz 
ilgi ve alakayı bana da gösteriniz” 
şeklinde bir ifade tarzı geliştirilebilir. 
Nitekim sadece Kral Antiokhos’un 
kulaklarının işlenmiş olması, bu 
ifadeye destek niteliğindedir. 
“Taptığınız, yardım dilediğiniz 
Tanrılar sizi duymuyor, sadece ben 
duyuyorum” şeklindeki bir söylem, bu 
uygulamanın nedeni olabilir.   
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sergi

ENGELLİ RESSAM 
ÜNİVERSİTEMİZDE 
SERGİ AÇTI
ayşe IŞIK, üniversitemizde “Işıktan İzdüşümler” adında bir sergi açtı. 

HABER, YIlMaZ Kus I MEMur
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Ayak parmakları  
ile resim yapan engelli 
ressam Ayşe Işık 
üniversitemizde, “Işıktan 

İzdüşümler” adlı sergisini açtı.  
15 yağlı boya eserin yer aldığı sergi, 
25-27 Ekim 2011 tarihlerinde Eğitim 
Fakültesinde, 28-29 Ekim 2011 
tarihlerinde de Üniversitemize bağlı 
Kahta Devlet Konservatuarı’nda 
sanatseverlerle buluştu. Sergiyi 
Adıyaman valisi Ramazan Sodan, 
Belediye Başkanı Necip Büyükaslan, 
Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü, İl Milli Eğitim Müdürü 
Hasan Alaköse, öğretim üyeleri ve 
öğrenciler gezdi.

“AZMİNİ VE GAYRETİNİ  
TAKDİR EDİYORUZ.”
Adıyaman Valisi Ramazan Sodan, 
Engelli Ressam Ayşe IŞIK’ın iki kolu 
olmamasına rağmen gösterdiği azim 
ve gayretle ayak parmakları ile resim 
çizdiğini belirterek, “Bu azmini ve 
gayretini takdir ediyoruz. Eserlerini 
çok beğendik, bir tablosunu da 
biz alacağız. Kendisine bu yolda 
çalışmasını tavsiye ediyoruz. 
Bu gayreti ile daha güzel eserler 
verecektir” dedi. 

“BAŞARILARININ  
DEVAMINI DİLİYORUZ.”
Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü, “Burada örnek bir insan 
görüyoruz.  Önemli olan insanların 
beyinlerinde engel olmamasıdır. 
Bedensel hiçbir eksikliği bulunmayan 
bazı insanların, beyinlerindeki 
engeller nedeniyle çalışmadığını da 
biliyoruz. Burada hakikaten insanların 
kendilerine verilen kıymetlerin 
değerini iyi bilmeleri gerektiğini Ayşe 
kızımız sayesinde anlamış oluyoruz. 
Bu güzel eserlerini Üniversitemizde 
sergilediği için kendisine teşekkür 
ediyor, başarılarının devamını 
diliyoruz” şeklinde konuştu.  

“ÖRNEK OLMAK İSTİYORUM”
Engelli Ressam Ayşe IŞIK ise, beş 
yaşında kollarını kaybettiğini ama 

azmini hiçbir zaman kaybetmediğini 
belirterek “Ailemin yardımı ile 
ayaklarımı kullanmayı öğrendim. 
İlkokula başlarken yazabiliyordum. 
Çocukluğumdan beri sevdiğim 

resim sanatı ile 6 yıldır uğraşıyorum. 
Engellilere ve bilhassa küçük 
sıkıntılar karşısında pes eden engelli 
olmayan insanlara örnek olmak 
istiyorum” dedi.

>>>
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sempozyum

>>>

ÜNİVERSİTEMİZ 
ULUSLARARASI 
SEMPOZYUMA  
EV SAHİPLİĞİ YAPTI

HABER aBDullah KEsİCİ I uZMan

Üniversitemizde 
20 Eylül 2011 tarihinde, 
Japonya, Çin, Endonezya, 
Nepal ve Bolivya’dan bilim 

adamlarının katıldığı uluslararası 
“Uzun Dönemli Sürdürülebilir 
Su ve Arazi Kullanımı” konulu bir 
sempozyum düzenlendi. 

Sempozyum, Japonya-
Kyoto’daki İnsanlık ve Doğa İçin 
Araştırma Enstitüsü (RIHN), Tokyo 
Üniversitesi ve Kobe Üniversitesi 
ile Türkiye’den Adıyaman 
Üniversitesi, Çukurova Üniversitesi 
ve Harran Üniversitesi’nin desteği 
ile düzenlendi. Sempozyumda, 
önümüzdeki yüzyılda dünyanın 
gıda güvenliğinin sağlanması ile 
sürdürülebilir su ve arazi kullanımı 
konusunda yapılacak olan çalışmalar 
değerlendirildi. 

Rektörlük Konferans Salonunda 
düzenlenen sempozyumun açılış 
toplantısına Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, RIHN 
Enstitüsü Yönetim Kurulu Üyesi Prof. 
Dr. Tsugihiro Watanabe ile Japonya, 
Çin, Endonezya, Nepal ve Bolivya’dan 
30 bilim adamı ve araştırmacının 

Bilim adamları, “uzun Dönemli sürdürülebilir 
su ve arazi Kullanımı”nı tartıştı. 
Bilim adamları, “uzun Dönemli sürdürülebilir 
su ve arazi Kullanımı”nı tartıştı. 
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 Prof. Dr. tsugihiro 
Watanabeyanı sıra Türkiye’den Adıyaman 

Üniversitesi, Çukurova Üniversitesi 
ve Harran Üniversitesi’nden 
Öğretim Üyeleri katıldı. 3 gün 
süren sempozyumda uzun dönemli 
sürdürülebilir su ve arazi kullanımı ile 
ilgili bildiriler sunuldu.

Açılış toplantısında konuşan 
Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü, sempozyumun çok önemli 
olduğunu ve faydalı geçeceğine 
inandığını belirterek, katkısı olan 
herkese teşekkür ettiğini ifade etti.

“İSRAFTAN KAÇINILMALI”
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü: 
“Geleceğimiz için geri dönüşümü 
olmayan çevre problemlerinin 
durdurulması amacıyla yapılan 
bu tür toplantılar çok önemlidir. 
Sürdürülebilirliğin sağlanması için 
israftan kaçınılması ve anlamlı bir 
tüketim kültürünün yerleşmesi 
gerekiyor. Türkiye, doğal varlıkları 
açısından zengin bir ülke. Bu ülkede 
yaşadığımız için çok şanslıyız. Fakat 
esas olan bunların korunmasıdır.” 
şeklinde konuştu. 

Adıyaman’ın doğal kaynaklarının 
zenginliğine de vurgu yapan Prof. Dr. 
Mustafa Talha GÖNÜLLÜ, şunları 
söyledi: “Ben İstanbul’da yaşadım: 
Musluktan su içilebilir denilmesine 
rağmen, ben suyu inceleyen ve 
temiz olduğunu gören bir insan 
olarak yine de içemiyordum. Şunu 

ifade edebilirim: Adıyamanımız, 
musluğundan suyu içilebilen ve 
toprağında yetişen bitkileri rahatlıkla 
yenilebilen ve havası solunabilinen 
bir yöredir. Bunların kıymetini bilip, 
korumamız gerekiyor.”

“ADIYAMAN’DA OLMAKTAN  
ÇOK MEMNUNUZ”
RIHN Enstitüsü Yönetim Kurulu 
Üyesi Prof. Dr. Tsugihiro Watanabe: 
“Bu sempozyumda su ve arazinin 
sürdürülebilir bir şekilde kullanımını 
tartışacağız. Daha iyi bir gelecek 
kurmak için düzenlenen bu anlamlı 
sempozyumun tarihsel bir yer olan 
Adıyaman’da yapılmasından da çok 
memnun ve mutluyuz. İnsanoğlu 
olarak teknolojiyi ilerlettik, ama 
doğayı daha iyi bir şekilde nasıl 
kullanabileceğimizi düşünmemiz 
gerekiyor” dedi.

Tokyo Teknoloji Enstitüsü 
Araştırmacısı  Shinjiro Kanae ise 
Türkiye’ye ilk defa geldiğini belirterek: 
“10 senedir Prof. Watanabe ile 
dünyanın su sorunu üzerine çalıştık. 
Bu dünyada küresel ısınmadan 
dolayı iklim değişimi oluyor ve nüfus 
artışı var. Bununla birlikte su ile 
ilgili sorunlar da artıyor. Suyu daha 
verimli kullanmak ve paylaşmak için 
çalışmalar yapılmalı. Bu uluslararası 
sempozyumdan sonra daha iyi 
fikirler edinip çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” şeklinde konuştu.
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konferans

>>>

ÖĞRENCİLERİMİZ 
VİDEO-kONFERANS 
YÖNTEMİYLE  
EĞİTİM GÖRÜYOR
Güney florida üniversitesi turizm İşletmeciliği fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Cihan ÇoBanoĞlu, video-konferans yoluyla öğrencilerimize 
“turizm 2020” konulu ders verdi. HABER, YIlMaZ ÇoBan

Üniversitemizde 
daha kaliteli bir eğitim 
için teknolojinin tüm 
imkanları kullanılıyor. 

Öğrencilerimiz, yurtdışındaki 
gelişme ve deneyimleri takip etmek 
için video–konferans yöntemiyle 
binlerce kilometre uzaktaki öğretim 
üyelerinden ders alabiliyor.

Amerika’nın Güney Florida 
Üniversitesi Turizm İşletmeciliği 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Cihan 
Çobanoğlu, video-konferans yoluyla 
Üniversitemiz Turizm İşletmeciliği ve 
Otelcilik Yüksekokulu öğrencilerine 
yönelik “Turizm 2020” konulu  
ders verdi.

Eğitim fakültesi Mustafa Vehbi Koç 
Konferans Salonu’nda gerçekleşen 
derse Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü, Turizm İşletmeciliği 
ve Otelcilik Yüksekokulu Müdürü 
Yrd. Doç. Dr. Kadir Çorbacı ile çok 
sayıda öğrenci katıldı.

VİDEO-KONFERANSTA TURİZM 
Öğrencilere kendilerine sunulan 
imkanlardan sonuna kadar yararlanıp, 
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kendilerini sürekli geliştirmeleri 
yönünde önerilerde bulunan 
Prof. Dr. Cihan Çobanoğlu, video-
konferansta turizm sektöründeki 
gelişmeleri anlattı.

Prof. Çobanoğlu, dünyada her 
yıl turizm sektöründe gelişmeler 
olduğunu, özelikle turist sayısında 
önemli artış olduğunu belirterek, 
“2010 yılında yaklaşık 940 milyon 
olan turist sayısı 2020 yılında 1,6 
milyara çıkacak. Aynı şekilde turizm 
gelirleri de artacak. Bunun en büyük 
nedeni seyahat teknolojilerinde 
yaşanan gelişmeler ve zenginleşen 
orta sınıftır. Ayrıca turizm sektöründe 
artan alternatifler ve sunulan 
imkanların dışında Kuzey Amerika ve 
Avrupa’nın ekonomik üstünlüğünün 
Asya’ya geçmesi ve Çin ve Rusya 
gibi ülkelerde seyahat edebilecek 
zenginliğe ulaşanların sayısının 
artması turist sayısını olumlu 
etkileyecek” dedi.

‘HERŞEY DAHİL’ SİSTEMİ 
Türkiye’nin turizm potansiyeline de 
değinen Prof. Dr. Cihan Çobanoğlu, 
turist sayısı bakımından gözle görülür 
bir artış yaşanan Türkiye’de buna 
paralel olarak turizm gelirlerinde 
artış yaşanmadığına dikkat çekerek, 
“Bunun en büyük nedeni sektörün 
plansız programsız bir şekilde 
yönetilmesidir. Arz talep dengesi 

gözetilmeden yapılan yatırımlar, 
Türkiye’nin ucuza pazarlanmasına 
neden olmaktadır. Özelikle 
‘herşey dahil’ sistemi buna neden 
olmaktadır” şeklinde konuştu.

Turizm sektöründe teknolojinin 
kullanılması, özelikle enerji tasarrufu 
ve yenilenebilir enerji kaynaklarından 
yaralanılmaya başlandığını kaydeden 
Prof. Dr. Cihan Çobanoğlu, 2020 
yılında turizm sektöründe daha 
konforlu ve çevreci bir anlayışın 
yerleşeceğini belirtti.

“ÖĞRENCİLERİMİZ  
DÜNYAYI TAKİP ETMELİ”
Üniversitemiz öğrencilerinin video-
konferans yöntemiyle yurtdışındaki 
öğretim üyelerinden ders almalarını 
değerlendiren Rektörümüz Prof. 
Dr. Mustafa Talha Gönüllü, 
“Burada turizm öğrencilerimiz için 
önemli bir tecrübeye şahit olduk. 
Turizm İşletmeciliği ve Otelcilik 
Yüksekokulu Müdürü Yrd. Doç. 
Dr. Kadir ÇorbacI sayesinde böyle 
bir imkan oluştu. Benim açımdan 
çok verimli geçti. Hocamıza  
teşekkür ediyorum. Özelikle turizm 
sektöründe teknolojinin kullanımı 
ve enerji tasarrufu ya da yenilenebilir 
kaynakların kullanılacak olması 
benim çok dikkatimi çekti. Tabii 
dünyada her alanda teknolojiye 
gidiliyor. Otellerde teknoloji çok 

önemli. Bu arada enerji tasarrufu 
noktasında çalışmalar var. Enerji 
kısıtlamasına gidiliyor. Yani otellerde 
enerji tasarrufunun ne kadar 
önemsendiğini gördük. Evlerde 
ve kamu binalarında da tasarruf 
yapılması lazım” dedi.

Rektörümüz Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü, “Öğrencilerimiz 
mutlaka dışarıdaki kaynakları fark 
ederek, bu kaynakları kullanıcı hale 
gelmeliler. Statik toplumlar ekonomik 
olarak ilerleyemiyor. Gelişmiş 
ülkelere baktığımızda, bu ülkelerin 
dünyadaki gelişmeleri anladıklarını 
görüyoruz. Ülkemiz de artık dünyaya 
açılmış durumda, bir çok ülkede 
insanımız var. Bunun semeresini 
bugün görüyoruz. Artık ülkemiz 
ekonomik olarak daha iyi bir yerdedir. 
Ama yapılacak daha çok iş var.” 
şeklinde konuştu.
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etkinlik

İKA’NIN MALİ VE 
TEKNİK PROGRAMLARI 
TANITILDI
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‘Kültürel alan ve turizm alanında Mali Destek Programı’ başlığı altında 
yürütülecek projelere 8 milyon tl, ‘üniversite, sanayi ve toplum’ 
başlığı altındaki projelere ise toplam 6 milyon tl kaynak ayrıldı. 

HABER, YIlMaZ Kus I MEMur

İpekyolu Kalkınma 
Ajansı Genel Sekreteri Dr. 
Bülent Özkan, 23 Mayıs 2011 
tarihinde Üniversitemizde verdiği 

konferansta Ajansın mali ve teknik 
destek programları hakkında bilgi 
verdi. Eğitim Fakültesi Mustafa V. 
KOÇ Konferans Salonu’nda yapılan 
konferansa, Üniversitemiz Rektörü M. 
Talha Gönüllü ile çok sayıda akademik 
ve idari personel katıldı.

İpekyolu Kalkınma Ajansı’nın 
bölgesel kalkınmadaki rolü ve 
amacına değinen Dr. Bülent Özkan: 
“Kamu kesimi, özel kesim ve sivil 
toplum kuruluşları arasındaki 
işbirliğinin geliştirilmesi gerekiyor. 
Ajansımız, işbirliğini geliştirmeye 
yardımcı olarak kaynakların yerinde 
ve etkin kullanımını sağlamak ve 
yerel potansiyeli harekete geçirmek 
suretiyle, ulusal kalkınma plânı 
ve programlarda öngörülen ilke 
ve politikalarla uyumlu olarak, 
bölgesel gelişmeyi hızlandırmak, 
sürdürülebilirliğini sağlamak, bölgeler 
arası ve bölge içi gelişmişlik farklarını 
azaltmayı hedefliyor” dedi.

2011 YILI PROJELERİNE  
14 MİLYON TL KAYNAK 
İpekyolu Kalkınma Ajansı’nın yapacağı 
çalışmalar hakkında bilgi veren Dr. 
Bülent Özkan,  ajansın 2011 yılında 2 
ana başlık altında uygulama yapacağını 
söyledi. ‘Kültürel Alan ve Turizm 
Alanında Mali Destek Programı’ başlığı 
altında yürütülecek projelere 8 milyon 
TL bütçe ayrıldığını belirten Özkan, 
‘Üniversite, Sanayi ve Toplum’ başlığı 
altındaki projelere ise toplam 6 milyon 
TL kaynak ayrıldığını kaydetti.

Üniversite-sanayi işbirliğinde 
yaşanan kopukluğa dikkat çeken 
İpekyolu Ajansı Genel Sekteri Dr. 
Bülent Özkan, şunları söyledi:

“SANAYİ VE SİVİL  
TOPLUM KURULUŞLARI 
ÜNİVERSİTELERLE ÇALIŞSIN” 
“Üniversiteler olarak sanayiden 
kopuk yaşıyoruz. Sivil toplum 
kuruluşlarından da kopuk yaşıyoruz 
ve sanayi de üniversitelerden kopuk 
yaşıyor. Üniversitelerde bu konularda 
çalışmaları olan çok sayıda donanımlı 
insan olmasına rağmen sanayicimiz 
ARGE için danışmanlık firmasına 
başvuruyor. Halbuki üniversitelerden 
bunu temin etse daha kolay olacak ve 
dolayısıyla hem üniversite gelişmiş 
olacak hem de akademisyenler 
kendilerini geliştirmiş olacaklar. Aynı 
zamanda akademisyenler de mali 
açıdan bir kaynak oluşturmuş olacak. 
Bu çerçevede 2011 yılı yönetim kurulu 
toplantımıza ‘Üniversiteler, Sanayi 
ve Toplum’ başlığıyla gittik. Sanayi ve 
sivil toplum kuruluşları üniversitelerle 
çalışsın istiyoruz.”

>>>

 Dr. Bülent özkan
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“DEMOKRATİKLEŞME 
VE KAMU YÖNETİMİ” 
SEMPOZYUMU  
İLGİYLE İZLENDİ

sempozyum
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HABER, aBDullah KEsİCİ I uZMan

ülkemizde kamu yönetiminde yeni anlayışların tartışıldığı 
sempozyumda, genelde demokratikleşme özelde ise kamu 
yönetiminin demokratikleşmesi ele alındı. 

>>> Ü
niversitemiz 
İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi (İİBF) 
Kamu Yönetimi Bölümü 

tarafından 26 Mayıs 2011 tarihinde 
“Demokratikleşme ve Kamu Yönetimi 
Sempozyumu” (KAYSEM – VI) 
gerçekleştirildi.

Bu yıl 6.sı gerçekleştirilen 
sempozyum, Rektörlük Konferans 
Salonunda 26 Mayıs 2011 tarihinde 
düzenlenen geniş katılımlı açılış 
töreni ile başladı. Sempozyumun 
açılışına Adıyaman Valisi Ramazan 
Sodan, Merkez Valisi Kayhan Kavas, 
Adıyaman Milletvekilleri Ahmet 
Aydın, Şevket Gürsoy, Üniversitemiz 
Rektör Vekili Prof. Dr. Fatih 
Doğanoğlu, kamu kurum ve kuruluşu 
müdürleri, sivil toplum örgütü ve 
siyasi parti temsilcileri, öğretim 
üyeleri ve öğrenciler katıldı. 

Ülkemizde kamu yönetiminde yeni 
anlayışların tartışıldığı sempozyumda, 
genelde demokratikleşme özelde ise 
kamu yönetiminin demokratikleşmesi 
ele alındı. Devlet bürokrasisinin 
önemli kademelerinde bulunmuş 
yöneticiler ile akademisyenlerin 
katıldığı sempozyumda 
demokratikleşme, kamu yönetimi, 
sivil toplum, yönetişim, e-devlet, yerel 
yönetim gibi konuların ele alındığı 
toplam 21 oturum gerçekleştirildi. 
Büyük bir ilgi gören sempozyumda, 
onlarca araştırmacı bildiri sundu.

DEMOKRASİNİN ÖNEMİ
Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla başlayan sempozyumun 
açılışında konuşan Adıyaman Valisi 
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Ramazan Sodan, kamu yönetiminde 
demokrasinin önemine vurgu yaptı. 
Sodan: “Sivil ve askeri bürokratik 
kurumları hukuk kuralları içinde 
tutamazsak demokrasimiz, 
demokratik bir idare tarzı olamaz; 
vesayetli demokrasi olur. Cumhuriyet 
tarihimiz askeri müdahalelerle 
doludur. Askeri bürokrasi zaman 
zaman hukuk dışına çıkabilmiştir. 
1961 ve 1982 ihtilal Anayasalarında 
ise seçilen iktidarları sınırlamaya 
yönelik tedbirler öne alınmıştır. 
Kamil manada demokrasiye sahip 
olamazsak, iyi bir kamu yönetimine 
sahip olamayız. 

İyi bir idareye kavuşmanın 
yolu, tam demokratik bir idare 
tarzının tesis edilmesine bağlıdır. 
Demokrasiyi geliştirmenin yolu ise 
devlet ve vatandaş arasındaki bağın 
hukuk tarafından, hukuka uygun 
olarak kurulmasıdır. Bu nedenle, 
hazırlanacak yeni Anayasa’da 
demokratik olmayan, temel hak 
ve özgürlükleri ve halk iradesini 
sınırlayan engeller kaldırılmalıdır” 
dedi.

“DÖNÜŞÜME ÖNCÜLÜK  
ETMEK İSTİYORUZ”
Üniversitelerarası Kurul Toplantısı 
dolayısıyla sempozyuma katılamayan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü bir mesaj 
gönderdi. Rektör Vekili Prof. 
Dr. Fatih Doğanoğlu tarafından 
okunan mesajında Gönüllü, 
“Demokratikleşme ve Kamu Yönetimi 

Sempozyumu”nun Adıyaman 
Üniversitesi’nde düzenlenmesinin 
kendisini heyecanlandırdığını 
belirterek: “Bu sempozyum, bizim 
Adıyaman’da ve özelde Adıyaman 
Üniversitesi’nde gerçekleştirmek 
istediğimiz dönüşümün temelini 
oluşturan konuları içermektedir: 
AB Süreci, Bürokrasi, Çevre, 
Demokrasi, İnsan Hakları, Kalkınma, 
Kamu Hizmeti, Kent, Kültür, 
Küreselleşme, Ölçek, Reform, Sivil 

Toplum Örgütleri, Siyasal Katılma, 
Yerelleşme, Yerinden Yönetim, 
Yönetişim. 

Zaten bir zihniyet dönüşümü 
gerçekleşmeden gelişimin önünün 
açılması ve terakkinin ivme 
kazanması pek mümkün değildir.  
Biz Üniversite olarak buna öncülük 
etmek istiyoruz” şeklinde konuştu.

“ÇÖZÜMLER EVRENSEL OLMALI”
Üniversitemiz İİBF Kamu Yönetimi 

 adıyaman Valisi ramazan sodan

Adıyaman Valisi Ramazan Sodan:  
Kamil manada demokrasiye sahip olamazsak, 

iyi bir kamu yönetimine sahip olamayız. 

sempozyum
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OTURUM 
BAŞLIKLARI  
 

s “Kamu hizmetlerinde 
E- Devlet: Beklentiler ve 
sonuçlar”

s “asker ve sivil İlişkilerinin 
Kamu Yönetiminde Etkileri”

s “toplumsal Dinamikler ve 
Kent İlişkisi”

s “Kamu hizmeti anlayışında 
Değişim”

s “Kamu Yönetiminde 
Demokrasi Kuram ve 
süreçler”

s “Yönetimden Yönetişime 
Kamuda Değişim”

s “Kamu hizmetlerinde sivil 
toplum örgütlerinin rolü” 

s “Kamu hizmetlerinde 
Yükselen trend: Çevre ve 
adalet”  

s “hazırlık ve uygulamada 
Kamu hizmetlerine Katılım”

s “Bölgesel ve ulusal 
Kalkınma” 

s “ siyasal sistemler ve 
Demokrasi” 

s “İletişim ve liderlik” 

s “Yerelden Küresele 
Yönetişim örnekleri”  

s “Demokratik siyasal 
Kültürde Birey” 

s “Demokrasi-Yönetim İlişkisi 
Bağlamında Kamu hizmetleri”

s “avrupa Birliği sürecinde 
türk Kamu Yönetimi”

s “Kamu hizmetlerinde 
Denetim ve ombudsman”

s “liberal Demokrasinin 
temsil Krizi ve alternatif 
Demokrasi tartışmaları” 

s “Kamu Yönetiminde Yeni 
açılımlar: Etik, Diplomasi ve 
Yerelin Yükselişi”

Bölüm Başkanı ve Rektör Danışmanı 
Doç. Dr. Fikret Mazı ise demokrasinin 
sadece bir çoğunluk rejimi olmadığını 
belirterek, demokrasinin iktidarın 
ve gücün sınırlanıp dengelendiği 
bir rejim olduğunu söyledi. Mazı 
konuşmasında, kamu yönetimi ve 
yerelleşmeye de değinerek şunları 
söyledi:

“Türkiye kendi kurumsal 
kapasitesini, demokrasi ihtiyacına, 
sosyal topografyasına ve kültürüne 
uygun olarak evrensel standartlarda 
inşa etmelidir. Diğer bir ifadeyle; 
devlet ve kamu idaresi için getirilecek 
çözümler, yerel ihtiyaçlara da çözüm 
getirmek için evrensel standartlarda 
düşünülmüş olmalıdır. Bunu 

sağlayabilmek için yetki aktarımı 
gerçekleştirilmeli, bu yolla iktidar 
paylaşımı yapılmalıdır.”

Açılış konuşmalarından sonra 
Üniversitemiz Devlet Konservatuarı 
Öğretim Üyelerinden Elif Kaya  
ve Çiğdem Çilesiz mini bir  
konser verdi.

“KAYSEM-VI Demokratikleşme 
ve Kamu Yönetimi Sempozyumu” 
daha sonra oturum başkanlığını 
Prof. Dr. Ruşen Keleş’in yaptığı 
“Demokratikleşme ve Kamu Yönetimi 
konulu I. Oturumu gerçekleştirildi. 
Oturuma Merkez Valisi Kayhan Kavas, 
Prof. Dr. Kemal Görmez ve Gazeteci-
Yazar Mehmet Metiner konuşmacı 
olarak katıldı.
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“KOMMAGENE BİLİM 
DOĞA VE SANAT  
KAMPI”NDA ÖĞRENCİLER 
BİLİMLE TANIŞTI

etkinlik



43akademi adıyamanOCAK / 12

HABER, YIlMaZ Kus I MEMur

Yrd. Doç. Dr. Mustafa Coşkun: öğrencilerimiz, bir bilim adamı 
gibi çok güzel projeler ve deneyler gerçekleştirdi. 
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etkinlik

>>>A dıyaman 
Üniversitesi ve 
TÜBİTAK tarafından 
hazırlanan ”Bilim ve 

Toplum Projeleri Destekleme 
Programı” kapsamında, 3-18 Eylül 2011 
tarihleri arasında, ‘Kommagene Bilim 
Doğa ve Sanat Kampı’ düzenlendi. 
45 ilköğretim öğrencisinin katıldığı 
kampın kapanış ve sertifika töreni,  
18 Eylül 2011 tarihinde 
üniversitemizde yapıldı.

Rektörlük Konferans Salonunda 
düzenlenen kapanış ve sertifika 
törenine Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Talha Gönüllü, öğretim 
üyeleri, öğrenci aileleri ile kampa 
katılan öğrenciler katıldı. 

Törende konuşan Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü, “Bu projeyi yürüten 
Öğretim Üyelerine ve buna destek 
olan TÜBİTAK’a canıgönülden 
teşekkür ediyorum. İnanıyorum ki bu 
tür projelerin sayısı artacaktır. Bu tür 
projeler, daha ilköğretim döneminde 
çocuklarımızın bilimle tanışması 
açısından yararlı olacak, bilimsel 
düşünen nesillerin yetişmesine katkı 
sağlayacaktır” dedi. Projeye katılan 
öğrencilere seslenerek, “Bu günleri 
hiçbir zaman unutmayacağınıza 
inanıyorum. Bir üniversite içerisinde 
hızlı ve sizi kuşatan bir proje ile 
tanıştınız” şeklinde konuşan Prof. 
Gönüllü, verimlilik ve tasarrufun 
önemine de vurgu yaptı. 

“PROJEDE  
AMACIMIZA ULAŞTIK”
Proje Koordinatörü Üniversitemiz 
Fen Edebiyat Fakültesi Öğretim Üyesi 
Yrd. Doç. Dr. Mustafa Coşkun ise bu 
projenin gerçekleşmesinde emeği 
geçen herkese özelikle Adıyaman 
Üniversitesi yönetimine ve öğretim 
üyelerine  teşekkür etti. Öğrencilerde 
bilimsel farkındalık ve merak düzeyini 
artırmak amacıyla yürütülen projede, 
amaçlarına ulaştıklarını belirtti.

Coşkun, “Bilimin sanıldığı kadar 
güç olmadığı ve hayatımızın bir 
parçası olduğunu göstermek için bu 

“Törende Dilara AKABABA adlı öğrenci  ‘Mikroplar 
Her Yerde’ başlıklı etkinliğin sunumunu ve Berfin 
Bağcı adlı öğrenci ise kamp ile ilgili duygu ve 

düşüncelerini dile getirdiği konuşmasını yaptı.”
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projeyi yaptık. İlköğretim 6. ve 7. sınıf 
öğrencilerine yönelik yürüttüğümüz 
projemiz ile erken yaşta çevre 
bilincinin yerleşmesi, doğayı keşfeden 
ve koruyan bireylerin yetiştirilmesi 
hedeflenmiştir” dedi.

Yrd. Doç. Dr. Mustafa Coşkun, 
3-18 Eylül tarihleri arasında 2 grup 
halinde süren ‘Kommagene Bilim 
Doğa ve Sanat Kampı’na 21’i kız 

KAMPTAKİ 
ETKİNLİKLER 
 

s tohumlarda Çimlenme   
 Yüzdesi 

s Geri Dönüşüm Kutusu

s Elektriksel Yüklerin tanıtımı

s Jeoloji ve Deprem

s hücre Zarında Geçirgenlik

s Zeminlerde sıvılaşma,  
 Göl üstünde Yürüme

s Mikroplar her Yerde

s Gölbaşı Kuşları

s Doğa oyunları

s Kan Grubu

s Bitki avı

s Plastik Kil ile  
 Şekillendirme 1

s Plastik Kil ile 
 Şekillendirme 2

s Yenilenebilir Enerji   
 Kaynakları

s Bitkilerin İç Dünyasına   
 Yolculuk

s sabun Yapalım, sabun   
 nasıl temizler?

s Besinlerimizi nasıl   
 sindiririz?

s Güneşin Batışını   
 resmetmek

s reaksiyon hızına sıcaklığın  
 Etkisi

s Karagöz Pasta üretimi

öğrenci olmak üzere toplam 45 
öğrencinin katıldığını kaydederek, 
şunları söyledi: “TÜBİTAK’ın bize 
verdiği sayı 40 idi ama yoğun ilgi 
üzerine kampı toplam 45 kişilik 
iki grup halinde düzenledik. 11 
okuldan başvuru oldu. Kamp yerimiz 
Adıyaman Üniversitesi laboratuarları 
oldu. Her grup için 7 gün süren kamp 
boyunca, Üniversitemiz öğretim 
üyeleri öğrencilerimize eşlik etti. 
Toplam 20 etkinlik gerçekleştirildi. 
Öğrencilerimiz kampta, bir bilim 
adamı gibi çok güzel projeler ve 
deneyler gerçekleştirdiler. Aynı 
zamanda çok güzel gezilerimiz 
de oldu.  Gölbaşında kuş sayımı 
yapıldı. Çelikhan ilçesinde yüzen 
adalar incelendi. Atölye çalışmaları 
yapıldı. Adıyaman bölgesinde 
yetişen endemik bitkiler tanıtıldı. 
Etkinliklerin sonunda projeyi 
değerlendirmek için sınav yapıldı.”

Törende Dilara Akababa adlı 
öğrenci ‘Mikroplar Her Yerde’ 

başlıklı etkinliğin sunumunu ve 
Berfin Bağcı adlı öğrenci ise kamp 
ile ilgili duygu ve düşüncelerini dile 
getirdiği konuşmasını yaptı. Törende 
öğrencilerin rol aldığı “Bardak” adlı 
oyun sahnelendi.

Konuşmaların ardından Prof. 
Dr. Mustafa Talha Gönüllü, kampa 
katılan öğrencilere sertifika ve 
madalyalarını dağıttı.
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473 öğretmene üniversitemizin öğretim üyeleri 
tarafından eğitim verildi.

HABER, YIlMaZ Kus I MEMur

MESLEKİ ÇALIŞMALAR 
SEMİNERİ DÜZENLENDİ

seminer

>>> Mesleki Çalışmalar 
Semineri”, orta 
öğretim öğretmenlerine 
yönelik olarak 

üniversitemiz ve Adıyaman İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü işbirliği ile 13 
Eylül 2011 tarihinde Üniversitemizde 
düzenlendi.

Eğitim fakültesi M. Vehbi Koç 
Konferans Salonu’nda düzenlenen 
açılış toplantısına, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü, İl Milli Eğitim Müdürü 
Hasan Alaköse, öğretim üyeleri, 
akademisyenler ve çok sayıda 
öğretmen katıldı.

4 gün boyunca devam eden eğitim 
programında, Adıyaman Milli Eğitim 
Müdürlüğü bünyesinde görev yapan 
473 öğretmene Üniversitemizin 
Öğretim Üyeleri tarafından Sınıf 
Yönetimi, Motivasyon, Öğretim 
Yöntem ve Teknikleri, Ölçme ve 
Değerlendirme ile birlikte öğrenciler, 
yöneticiler ve velilerle iletişim 
konularında eğitimler verildi.

Açılış konuşmasını yapan 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü; 
“Üniversitemiz ve Milli Eğitim 
Müdürlüğümüzle beraber 
düzenlediğimiz, İlimizin 
eğitim açısından önünü açacak 
öğretmenlerimize yönelik seminer 
çalışmasını başlatmış bulunuyoruz. 

“
Çalışmanın kesinlikle faydalı 
olacağına inanıyor ve hayırlı uğurlu 
olmasını diliyorum. 

Milli Eğitim Müdürlüğümüzün bu 
güzel teşebbüsüne Üniversitemiz de 
varlıklarıyla destek verecek.  
Bu konu ile ilgili yılların birikimine 
sahip olan Eğitim Fakültemiz ve 
öğretim üyelerimiz var. Bütün bu 
varlıklarımızla sizlere katkı sunmaya 
hazırız.

Adıyaman İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü’ne bağlı ilköğretim ikinci 
kademe öğretmenlerine yönelik 
olarak düzenlenen bu seminer 
programının amacı; hizmet içerisinde 
bulunan değerli öğretmenlerimizin 
kutsal görevlerini yerine getirirken 
daha aktif ve daha verimli olmalarını 
sağlamaktır. Bu çerçevede Adıyaman 
Üniversitesi olarak yapılan bilimsel 
çalışmaların uygulama alanı ve hedef 
kitlesi olan öğrencilerimizin, eğitim 
öğretimdeki son gelişmeler ışığında 
yetiştirilmesine katkıda bulunmayı 
temel görevimiz olarak görmekteyiz.  

YAŞAM BOYU ÖĞRENME
Gelişmiş ülkelerin özellikle Avrupa 
Birliği üyesi ülkelerin yaşam boyu 
öğrenme felsefesine önem vermiş 
oldukları görülmektedir. Dünya 
toplulukları arasında en iyi durumda 
olmanın yollarından biri de budur. 
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Yaşam boyu öğrenmemiz lazım. Bir 
bireyin gelişmesinde, yaşam boyu 
öğrenme ilkesini özellikle dikkate 
almamız gerekmektedir. Bu manada 
Üniversitemiz bünyesinde Sürekli 
Eğitim Merkezimiz (ADYÜSEM) 
bulunmaktadır. İlimiz genelinde, 
ilçe merkezlerinde de pek çok alanda 
eğitim vereceğiz. Sadece öğretmenlere 
mahsus bir durum söz konusu değil. 
İhtiyaç duyulan konularda toplumun 
geneline eğitimlerimiz olacak. Bunları 
vazifemiz olarak biliyoruz. Özellikle 
Adıyaman Ticaret ve Sanayi Odası ve 
KOSGEB ile birlikte ilimizin ihtiyacı 
olan istihdama yönelik programların 
açılması üzerinde çalışıyoruz.

Bunun yanı sıra, İl Emniyet 
Müdürlüğü ve diğer kamu kurum 
ve kuruluşlarına yönelik kişisel ve 
kurumsal gelişimi harekete geçirecek 
kişisel ve örgütsel gelişim programları 
üzerinde de çalışıyoruz. 

Adıyaman Üniversitesi olarak hem 
topluma hem de ilimizdeki kamu ve 
özel kurum ve kuruluşlara katkıda 
bulunmayı hedeflemekteyiz. 

Bu programı da öğretmenlerin 
kişisel gelişimlerini desteklemesi 
açısından çok önemli buluyorum. 
Bundan sonra da her fırsatta Eğitim 
Fakültemizin sayın öğretim üyeleri  ile 
İl Milli Eğitim Müdürlüğümüzün örgüt 
ve personelinin kişisel gelişimine 
katkıda bulunmayı sürdüreceğiz. İl 
Milli Eğitim Müdürlüğümüzün de 
bize sunacağı faydalar söz konusu. 
Kurumlarımızla, Sivil Toplum 
Kuruluşlarıyla işbirliğimiz devam 
edecek. 

Bu seminerde aktif görev alan 
Eğitim Fakültesi Öğretim Üyelerini, 
İl Milli Eğitim Müdürlüğü’nün 
yöneticilerini ve seminer programının 
düzenlenmesinde emeği geçen tüm 
ilgilileri kutlarım.” diye konuştu.
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HABER, aBDullah KEsİCİ  I uZMan

 “DÜNYA’DA NEMRUT, 
NEMRUT’TA DÜNYA” 
PROJESİNİN TANITIM 
TOPLANTISI YAPILDI

etkinlik

avrupa Birliği Bakanlığı Müsteşarı Mehmet CanGİr, projenin 
adıyaman’ın ve nemrut’un ülke içinde ve dünyada daha iyi tanıtılması 
noktasında yararlı olacağını belirterek, proje sahiplerini tebrik etti.
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etkinlik

“YABANCI ORTAKLAR OLACAK”
Mehmet Cangir, Türkiye’nin AB 
adaylık sürecinde sivil toplum 
kuruluşlarının çok önemli bir rol 
oynadığını ifade etti. CANGİR, 
sözlerine şöyle devam etti: 

 “ Sivil toplum örgütlerini harekete 
geçirmediğimiz zaman AB sürecinde 
de istediğimiz başarıyı elde etmemiz 
mümkün olmaz. Çünkü biz AB’ye 
üye olduğumuz zaman sadece 
devlet olarak bürokrasi olarak üye 
olmayacağız. Bütün üniversitelerimiz, 
bütün Sivil Toplum Kuruluşlarımız, 
bütün belediyelerimizle üye olacağız. 
Bunun için ülkemizin her tarafında 
AB adaylık süreciyle ilgili çalışmalar 
yapıyoruz. AB katılım süreci, en 
az sonuç kadar önemlidir. Sürecin 
kendisi, milletimizin standartlarını 
AB standartlarına taşıma sürecidir. 

>>>

Sivil toplum diyalogları projelerinde 
mutlaka yabancı ortaklar olacak. 
Çünkü işin mahiyeti Türkiye’yi 
Avrupa’ya, Avrupa’yı da Türkiye’ye 
doğru anlatmaktır. Her iki tarafta da 
önemli önyargılar var. Bu önyargıların 
kalkması için sivil toplum diyaloğunu 
çok önemsiyoruz.”

Adıyaman Vali Yardımcısı Yakup 
GÜNEY ise Avrupa Birliği üyeliğinin 
Türkiye’nin çağdaşlaşma yolunda en 
büyük projesi olduğunu belirterek, 
Türkiye’nin AB’ye katılım sürecinde 
son zamanlarda çok önemli çalışmalar 
ve reformlar yapıldığını söyledi.

GÜNEY, AB katılım sürecinde 
iller düzeyinde önemli çalışmalar 
yapıldığına dikkat çekerek, bu süreçte 
Sivil Toplum Kuruşları tarafından 
çeşitli projelerin gerçekleştirildiğini, 
Adıyaman’da şimdiye kadar hibe 

T ürkiye ve AB Sivil 
Toplum Diyaloğu Programı 
kapsamında Adıyaman 
Nemrut Rotary Kulübü 

Derneği tarafından yürütülmekte 
olan “Dünya’da Nemrut, Nemrut’ta 
Dünya” projesinin açılış toplantısı, 
23 Temmuz 2011 tarihinde, 
Üniversitemiz ev sahipliğinde 
düzenlendi. 

Rektörlük Konferans Salonunda 
yapılan açılış toplantısına Avrupa 
Birliği Bakanlığı Müsteşar Vekili 
Mehmet CANGİR, Adıyaman 
Vali Yardımcısı Yakup GÜNEY, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Talha GÖNÜLLÜ, 
Macaristan Konsolosluğu 3. Katibi 
Peter SZANTO, İtalyan Kültür 
Merkezi’nden Gianluca BİSCARDİ, 
kamu kurum ve kuruluşlarının 
müdürleri ile davetliler katıldı.

“GÜNEŞE DOKUNAN ÜLKE” 
Açılış konuşmasını yapan Adıyaman 
Nemrut Rotary Kulübü Dönem 
Başkanı Yaşar KOCA, “Güneşe 
Dokunan Ülke” sloganıyla yürütülen 
“Dünya’da Nemrut, Nemrut’ta 
Dünya” projesi ile Avrupa ve Türkiye 
arasında kültür köprüleri kurulmasını 
ve Anadolu’nun en büyük kültür 
hazinelerinden biri olan Nemrut 
Dağı’nın tüm dünya ve Avrupa’ya 
tanıtılmasını hedeflediklerini söyledi.

Toplantıda konuşan Avrupa 
Birliği Bakanlığı Müsteşarı Mehmet 
CANGİR, AB adaylık sürecince  
illerde, valilikler, belediyeler, 
üniversiteler ve sivil toplum 
kuruluşları düzeyinde önemli 
çalışmalar yapıldığını kaydetti.

CANGİR, Türkiye-  AB Sivil 
Toplum Diyaloğu-II Kültür ve Sanat 
Hibe Programı kapsamında Adıyaman 
Nemrut Rotary  Kulübü Derneği 
tarafından yürütülen “Dünya’da 
Nemrut, Nemrut’ta Dünya” projesinin 
Adıyaman’ın ve Nemrut’un ülke 
içinde ve dünyada daha iyi tanıtılması 
noktasında yararlı olacağını 
belirterek, proje sahiplerini tebrik etti.

Adıyaman Vali Yardımcısı Yakup Güney: Adaylık 
sürecinde gerçekleştirilen bu projelerle, AB üyesi ülkelerle 
diyalog sağlandı. Ayrıca Adıyaman’ın tanıtımı ve 

turizmin gelişmesine de katkı sağlandı.
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programlarından 1,7 milyon Avro 
değerinde yararlanıldığını söyledi.

Yakup Güney: “Adaylık sürecinde 
gerçekleştirilen bu projelerle, AB üyesi 
ülkelerle diyalog sağlandı. Ayrıca 
Adıyaman’ın tanıtımı ve turizmin 
gelişmesine de katkı sağlandı. 
Adıyaman Nemrut Rotary Kulübü’nün 
bu projesinin ülkemizin AB katılım 
sürecine katkısının yanında ilimizin 
kültürel ve turistik değerlerinin 
tanıtımına faydalı olacağına 
inanıyorum” şeklinde konuştu.

“Dünya’da Nemrut, Nemrut’ta 

Dünya” projesinin Adıyaman’ın 
tanıtımına ve turizminin gelişmesine 
çok yararlı olacağına inandığını 
belirten Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Talha GÖNÜLLÜ ise bu 
tür projelerle amaçlanan hedeflerin 
gerçekleşmesi için gerekli altyapının 
da sağlanması gerektiğini kaydetti.

“TURİZM YATIRIMLARI 
GELİŞTİRİLMELİ”
Gönüllü, Adıyaman’ın çok önemli 
tarihi varlıklara sahip olduğunu ve bu 
potansiyelin harekete geçirilmesinin 

önemli olduğunu belirterek, şunları 
söyledi: 

“Adıyaman, hakikaten turizm 
potansiyeli bakımından çok önemli 
bir şehir. Ama aynı ölçüde bakir 
kalmış bir belde. Çok değerli varlıklara 
sahip, bizim bunları değerlendirici 
projelerimizin olması gerekiyor. 
Ancak turisti ağırlayacak yeterli 
kapasitesinin olmadığını görüyoruz. 
Dolayısıyla Adıyaman’da öncelikle 
yapılması gereken turizmle ilgili 
yatırımları geliştirmektir. Tabii ki 
tanıtım yapılması talebi arttıracaktır. 
Ancak talebin artması ile arzın aynı 
anda aynı şekilde yürümesi gerekir. 
Eğer sizin yeterince arzınız yoksa 
insanlara bu ortamı sağlamamış iseniz 
talebi arttırıcı gayretler içerisinde 
bulunmanız, sonuca varmanızı 
mümkün kılmaz.”

Adıyaman Üniversitesi’nin ilin 
turizm potansiyelinin harekete 
geçirilmesi noktasında üzerine düşen 
sorumluluğu yerine getirmeye hazır 
olduğunu ifade eden, Rektör Gönüllü; 
“Üniversitemiz bünyesinde Turizm 
Yüksekokulu ve bunun dışında da 
Meslek Yüksekokulu içerisinde 
iki yıl eğitim veren turizmle ilgili 
programlarımız var. Hakikaten çok 
canıgönülden eğitim veren, kendi 
vaktini, enerjisini özveriyle harcayan 
akademisyenlerimiz var. Bunun 
dışında aşçılıkla ilgili programlarımız. 
Aşçılık konusunda bir müsabakada 
dünya birinciliğimiz var. Ayrıca 
Turizm Yüksekokulumuzdaki 
eğitimde dünyayla ilişki içerisindeyiz. 
Her yıl başarı sağlayan en iyi 
iki öğrencimizi Miami’ye tatile 
gönderiyoruz. Biz akademik olarak 
Adıyaman turizminin gelişmesi için 
bu alanda yapılması gerekenlere her 
zaman açığız” şeklinde konuştu.

Açılış konuşmalarından sonra 
Proje Koordinatörü Eda KAYA, proje 
tanıtımını yaptı. KAYA, İtalya ve 
Macaristan ile ortak gerçekleştirilen 
117 bin Avro hibe bütçesi ile AB 
tarafından finanse edilen “Dünya’da 
Nemrut, Nemrut’ta Dünya” projesi 
ile hem sivil toplum diyaloğunu 
geliştirmeyi hem de Adıyaman ve 
Nemrut’u tanıtmayı istediklerini 
söyledi.

Toplantıda Borusan Quarted 
tarafından mini bir konser verildi.
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tören

Üniversitemizde 
Rektörlük Devir 
Teslim Töreni, 17 Mayıs 
2011 tarihinde, Rektörlük 

Konferans Salonu’nda yapıldı. 2007 
yılından beri Adıyaman Üniversitesi 
Rektörlüğü görevini yürüten Prof. Dr. 
Mustafa Gündüz, görevi yeni Rektör 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü’ ye 
devretti.

17 Mayıs 2011 tarihinde yapılan 
törene Adıyaman Valisi Ramazan 
Sodan, Milletvekili Şevket Gürsoy, 
Belediye Başkanı Necip Büyükaslan, 
Garnizon Komutanı Albay Ali 
Osman Salık, Üniversitemiz Rektör 
yardımcıları, dekanları, okul 

>>>

REKTÖRLÜK DEVİR 
TESLİM TÖRENİ YAPILDI
Prof. Dr. Mustafa Gündüz, görevi Prof. Dr. Mustafa 
talha Gönüllü’ ye devretti.

HABER, YIlMaZ ÇoBan
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müdürleri, idari ve akademik personel, 
kamu kurum ve kuruluşu müdürleri ve 
sivil toplum kuruluşu temsilcileri ile 
işadamları katıldı.

 Törende üniversitenin gelişimi 
hakkında bilgi veren Prof. Dr. Mustafa 
Gündüz, Adıyaman’da bir üniversite 
kurmada emeği geçen ve üniversitenin 
bugüne gelmesinde katkısı olan 
herkese teşekkür ederek, Adıyaman 
Üniversitesi’nin daha iyi noktalara 
geleceğinden emin olduğunu belirtti.

Prof. Dr. Mustafa Gündüz, 
konuşmasının ardından cübbesini 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü’ ye 
giydirdi.

Görevi devralan Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü yaptığı konuşmada, 
rektörlük görevini kendisine tevdi 
eden Cumhurbaşkanı Abdullah 
Gül’ e teşekkürlerini ve saygılarını 
arz ettiğini belirtip güvenlerini boşa 
çıkarmayacağını söyledi.

“MUASIR MEDENİYETLER 
SEVİYESİNE ULAŞMAK” 
Gönüllü, Cumhurbaşkanı Abdullah 
Gül’ün “Üniversiteler bulundukları 
yörenin gelişmesinde lokomotif 
olma durumundandır” sözünü 
hatırlatarak şunları söyledi: “Adıyaman 
Üniversitesinde yapacağım ilk iş, 
kurum kültürü oluşturmak ve rekabet 
edebilir bir yapıyı ortaya koymaktır. 

Burada hedefimiz, sağlam ve güçlü 
adımlarla, Atatürk’ün işaret ettiği 
“muasır medeniyetler seviyesine 
ulaşmaktır” dedi.

Adıyaman Üniversitesi Rektörü 
olarak hedeflerine değinen Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü: “Amacımız 
her yönüyle müreffeh akademik 
bir ortam sağlamak, çok kısa süre 
içinde hem imkanları hem de 
bilimsel faaliyetleri ile Türkiye’de ve 
dünyada adından söz ettirecek bir 
üniversite oluşturmaktır. Kısa süre 
içinde temas kurma fırsatı bulduğum 
değerli meslektaşlarımda, bu heyecan 
ve donanımı müşahede ettim. Bu 
heyecanı kapalı bir yerleşke alanı 
içine hapsetmeye elbette niyetimiz 
yoktur. Adıyaman şehri ve halkı ile 
üniversiteyi bilimsel alanda işbirliği 
ile kaynaştırmak böylece ilimizin 
sosyo-ekonomik yapısını geliştirmek 
arzusundayız” şeklinde konuştu.

YERLEŞKENİN GENİŞLETİLMESİ
Adıyaman Üniversitesi’nde tespit 
ettiği sorunlara değinen Rektör Prof. 
Dr. Talha Gönüllü, üniversitenin 
merkez yerleşke alanının ihtiyaçlara 
cevap vermekten uzak olduğunu 
belirterek, akademik ve idari birimleri, 
öğrenci ve personel sayısı ile beşeri ve 
fiziki hareketliliğinin her geçen gün 
artmakta olduğunu, yerleşkenin de 

buna paralel olarak genişletilmesinin 
gerektiğini ifade etti.

ARAŞTIRMA HASTANESİNİN 
AÇILMASI
Adıyaman Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Araştırma Hastanesi’nin açılmasının 
önceliklerinden biri olduğunu 
kaydeden Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü: “Araştırma hastanesinin 
bir an önce faaliyete geçirilmesi 
ve tıp fakültesi öğrencilerimizin 
Adıyaman’da öğrenimlerine 
devam etmelerinin sağlanması 
önceliğimizdir. Bu konunun 
çözümü için çalışmalarımıza 
başlamış bulunmaktayız. Birtakım 
problemler bulunmakla birlikte 
Muhterem Başbakanımız, Sayın 
Sağlık Bakanımız ve Sayın Maliye 
Bakanlarımız ile Sayın Valimizin 
ve değerli Milletvekillerimizin 
destekleri sayesinde, sorunu bu 
yılın sonuna kadar çözüp halkımıza 
hizmet vereceğiz. Büyük ve kendini 
kabul ettirmiş bir üniversite idealini 
gerçekleştirmek bir süreç işidir. 
Bu süreçte Üniversitemize yapmış 
olduğu değerli hizmet ve katkılarından 
dolayı, rektörümüz Sayın Prof. Dr. 
Mustafa Gündüz beyefendiye ve yine 
üniversitemizin gelişmesinde katkısı 
olan herkese huzurlarınızda teşekkür 
ediyorum.” dedi.
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haber

Merkez yerleşke 
ile ilçelerde yapımları 
devam eden idari 
ve akademik birim 

binalarının yapılması ile birlikte 
Üniversitemiz yeni bir görünüme 
kavuşuyor. Bazı binalar tamamlanarak 
hizmete girerken, çalışmaların aralıksız 
devam ettiği diğer hizmet binalarının 
da çok kısa bir zamanda tamamlanarak 
faaliyete geçmesi bekleniyor.

ÇALIŞMALAR  
ARALIKSIZ SÜRÜYOR
Üniversitemiz merkez yerleşke ile 
Kahta ve Gölbaşı ilçelerinde ihtiyaç 
duyulan idari ve akademik hizmet 
binalarında çalışmalar aralıksız devam 
ediyor. Yoğun bir tempo ile süren 
çalışmaların neticesinde, binaların 
kısa bir zamanda tamamlanması 
bekleniyor.

Çalışmalar kapsamında Mediko-
Sosyal binasında çalışmalar 
tamamlanırken, Araştırma Hastanesi, 
Gölbaşı Meslek Yüksekokulu ve 
Kahta Meslek Yüksekokulu binaları, 
Fen Edebiyat Fakültesi yeni binası, 

ÜNİVERSİTEMİZDE 
HİZMET BİNALARI 
FAALİYETE 
GEÇİYOR
üniversitemizde ihtiyaç duyulan idari ve 
akademik birimlerin hizmet binalarında 
çalışmalar aralıksız sürüyor.

HABER, aBDullah KEsİCİ  I uZMan

>>>
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Turizm Uygulama Oteli (konukevi) 
ve personel lojmanlarının kısa sürede 
tamamlanarak faaliyete geçmesi 
bekleniyor.

HASTANE BİNASI TAMAMLANDI
16 bin 500 metrekare kapalı alana 
sahip Tıp Fakültesi Araştırma 
Hastanesi binasının fiziki yapısı 
tamamlandı. Personel ve tıbbi 
donanımının tamamlanmasıyla 
birlikte 2012 yılının ilk aylarında 
hizmete girmesi beklenen hastanede, 
üçüncü kademe sağlık hizmeti 
verilebilecek. Akademik düzeyde 
sağlık hizmeti verilecek olan 
Araştırma Hastanesinin Adıyaman’da 
sağlık alanında çok büyük bir boşluğu 
doldurması bekleniyor.

MEDİKO-SOSYAL BİNASI  
HİZMETE GİRDİ 
Öte yandan 15 bin 412 metrekare 
kapalı alana sahip mediko-sosyal 
binası tamamlanarak hizmete girdi. 
Personel ve öğrenci yemekhaneleri, 
sağlık hizmetleri, sosyal, sportif 
ve kültürel etkinliklerin yapılacağı 

alanlara sahip binada Bilgi İşlem 
Daire Başkanlığı, Sağlık Kültür ve Spor 
Daire Başkanlığı, Yapı İşleri ve Teknik 
Daire Başkanlığı ile Kütüphane ve 
Dokümantasyon Daire Başkanlığı 
faaliyet gösteriyor. 

54 DAİRELİ LOJMAN YAPILIYOR
Üniversitemiz personelinin  
barınma ihtiyacının karşılanması 
için yapımı devam eden lojmanların 
kısa sürede tamamlanarak hizmete 
girmesi bekleniyor. 18 adedi 120 
metrekare, 36 adedi ise 60 metrekare 
olan toplam 54 daireli lojman 
binalarının tamamlanması ile birlikte 
Üniversitemiz personelinin barınma 
sorunu belirli bir ölçüde giderilmiş 
olacak.

TURİZM VE UYGULAMA OTELİ  
SON AŞAMADA
2600 metrekare kapalı alana sahip 
Üniversitemiz Meslek Yüksekokulu 
Turizm ve Uygulama Otelinin 
(konukevi) tamamlanması için 
çalışmalarda son aşamaya gelindi. 
Uygulama otelinin hizmete girmesi ile 

birlikte öğrencilerimiz teorik eğitimin 
yanında pratik olarak da çok iyi bir 
eğitim almış olacak.

FEN EDEBİYAT FAKÜLTESİ 
HİZMET BİNASI TAMAMLANIYOR
Kısa zaman içerisinde tamamlanarak 
hizmete girmesi beklenen yaklaşık 25 
bin metrekare kapalı alana sahip Fen 
Edebiyat Fakültesi hizmet binası ise, 4 
katlı merkez blok ile 2’şer katlı sosyal, 
fen, amfi ve laboratuar bloklarıyla 
Adıyaman Üniversitesi’nin halihazırda 
aktif olan eğitim birimlerinin derslik, 
büro vb. ihtiyacını önemli ölçüde 
gidermiş olacak.
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sağlık
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adıyaman Valiliği ile üniversitemiz arasında sağlık 
alanında işbirliği protokolü imzalandı. Bu protokol 
devlet hastanelerinin tıp fakültesiyle birlikte 
çalışması projesidir.

HABER, Doç. Dr. raMaZan GürBüZ

ADIYAMAN 
HALKI AKADEMİK 
SEVİYEDE SAĞLIK 
HİZMETİ ALACAK

Adıyaman Valiliği ile 
Adıyaman Üniversitesi 
arasında devlet 
hastanelerimizde sağlık 

alanında eğitim ve uygulama 
faaliyetlerinin sürdürülebilmesi ve 
vatandaşların 3. basamak kalitesinde 
sağlık hizmetinden yararlanması 
için 4 Ağustos 2011 tarihinde “Sağlık 
Kurumlarının Ortak Kullanımı ve 
İşbirliği” protokolü imzalandı.

Adıyaman Valisi Ramazan 
Sodan ve Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü 
tarafından imzalanan protokolle, 
Tıp Fakültesi’nde görevli öğretim 
üyesi hekimler ile diğer sağlık 
personeli il merkezinde bulunan 
Adıyaman Devlet Hastanesi, 82. Yıl 
Devlet Hastanesi ve Kadın Doğum 
ve Çocuk Hastalıkları Hastanesi’nde 
vatandaşlara sağlık hizmeti verilecek. 
Böylece akademik seviyede bir sağlık 
hizmetinin vatandaşa sunulmasında 
önemli bir aşamaya geçilmiş olacak. 
Hastaneler, eğitim hastanesi hizmeti 
vermiş olacak. 

Valilik makamında gerçekleşen 

>>>
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imza törenine Adıyaman Valisi 
Ramazan Sodan, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Selahattin Bekmez ve Prof. Dr. Cemil 
Kara, Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Mustafa Yılmaz, İl Sağlık Müdürü Dr. 
M. Emin Taş ve Adıyaman Tabip Odası 
Başkanı Dr. Servet Kölgelier katıldı.

İmza töreninin ardından açıklama 
yapan Adıyaman Valisi Ramazan 
Sodan, Kahta Devlet Hastanesi’nin 
açılışı sırasında Sağlık Bakanı Sayın 
Recep Akdağ’ın devlet hastanelerinin 
Adıyaman Üniversitesi Tıp Fakültesi 
tarafından kullanılmasının daha 
yararlı olacağı yönünde beyanda 
bulunduğunu hatırlatarak: 
“Sayın Recep Akdağ, Adıyaman 
Üniversitesi’nde devlet hastanelerinin 
ortak kullanımının uygun olacağı 
yönünde görüş belirtmişti. Bugün 
bu protokolle Adıyaman Devlet 
Hastanesi, 82. Yıl Devlet Hastanesi ve 
Kadın Doğum ve Çocuk Hastalıkları 
Hastanesi’ni, Sağlık Müdürlüğü 
ve Üniversitemiz müşterek olarak 
kullanacak. Rektörümüzün 
de belirttiği gibi Tıp Fakültesi 
Hastanesinin açılması ve donanımı 
hayli zaman alacaktır. Dolayısıyla 
kaynak, zaman ve personel israfına 
yol açacaktır. Bu ortak kullanım, 
ilimiz ve üniversitemiz açısından 
çok yararlı olacaktır. Üniversitemiz 
bu hastanelerde akademik ve idari 
personeli ile vatandaşa hizmet 
verecektir” dedi.

ADIYAMAN HALKINA MÜJDE
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü, imzalanan 
protokol ile birlikte Adıyaman’da artık 
3. Basamak akademik seviyeli sağlık 

hizmeti verileceğini, bunu Adıyaman 
halkına müjdelemekten büyük 
mutluluk duyduğunu söyledi.

Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, 
sürece katkıda bulunan herkese 
minnettar olduğunu belirterek 
şunları söyledi: “Başta şunu ifade 
edeyim ki; Sayın Başbakanımız, 
hakikaten ülkemizin önünü açan, 
ülkeler arasında önde olmamızı 
sağlayan, problemleri görebilen ve 
bunu çözebilecek ekibi kendi yanında 
bulunduran liderlik özellikleriyle 
bize her zaman yol gösterici 
olmuştur. Ayrıca bu sevindirici 
aşamaya gelmemizde katkı sağlayan 
Sayın Sağlık Bakanımıza, Sağlık 
Bakanlığı Müsteşarımıza, Tedavi 
Hizmetleri Genel Müdürü’ne ve 
Sağlık Bakanlığı’nda bize katkısı olan 
bütün zevata teşekkür etmeyi borç 
biliyorum. Bunun yanında projenin 
bu duruma gelmesinde katkısı olan 
Sayın Milletvekillerimizin hepsine 
tek tek teşekkür etmek istiyorum. 
Sayın Valimiz, bu konuda hakikaten 
şehrimizin her zaman en iyi duruma 
gelmesi için çalışan, gayret eden 
bir büyüğümüz. Bize yol gösterici 
olup önümüzü açtı. Kendilerine 
minnettarız. Ayrıca Sağlık İl 
Müdürümüze de katkılarından dolayı 
teşekkür ediyorum. Tıp Fakültesi 
Dekanımız Prof. Dr. Mustafa Yılmaz’ın 
katkılarını unutmamak lazım. Tabip 
Odası Başkanı Dr. Servet Kölgelier’e 
de ayrıca teşekkür etmek istiyorum. 
Bu sürece katkısı olan herkese kendi 
adıma değil, üniversitem adına değil, 
Adıyaman halkı adına teşekkür etmek 
istiyorum.”

Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü 
sözlerine şöyle devam etti: “Bugün 
Adıyaman’ımızın hak ettiği bu proje, 

Sayın Cumhurbaşkanımızın görevi bize 
tevdi ettiği gün itibariyle hedefimizde 
olan bir çalışmaydı. Adıyaman’ımızın 
sağlık hizmetleri bakımından önünü 
açmak için mutlu bir güne gelmiş 
bulunuyoruz. Bu protokol devlet 
hastanelerinin tıp fakültesiyle birlikte 
çalışması projesidir. Bugün çerçeve 
projesini imzalıyoruz. Yükseköğretim 
Kurulu (YÖK) ve Sağlık Bakanlığı’nın 
da onaylaması ile birlikte hizmete 
girmiş olacaktır. Bilindiği üzere; 
Sağlık Bakanlığımız 800 bin nüfusun 
altındaki şehirlerdeki üniversite 
hastanelerine böyle bir sorumluluk 
vermiş. Bu, çok büyük bir ileri 
görüşlülüktür.” 

Sağlık hizmetlerinin çok önemli ve 
hayati bir alan olduğuna dikkat çeken  

sağlık

Adıyaman Valisi Ramazan Sodan: 
Adıyaman’daki devlet hastanelerimizi, Sağlık 

Müdürlüğü ve Üniversitemiz 
müşterek olarak kullanacak. Bu 

ortak kullanım, ilimiz ve üniversitemiz 
açısından çok yararlı olacaktır.
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Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, 
şunları söyledi: 

“Kurulmuş durumda bir tıp 
fakültemiz var. Bunun hastaneler 
silsilesi mevcut. İki etap halinde 
çalışmalar söz konusu. Bunları en 
kısa zamanda açacağız. Tabii olarak 
bir hastanenin yapısal ve fiziksel 
olarak bazı şartları yerine getirmesi 
gerekiyor. Binaların tamamlanması, 
laboratuarların donatılması, 
cihazların satın alınması gibi… Sadece 
cihazların satın alınmasıyla da bu iş 
bitmez. Bunun için ayrıca cihazların 
kullanılabilirliği de önemlidir. Çünkü 
kalibre edilmemiş cihazlar, hiçbir 
zaman doğru sonuçlar vermez. 
Özellikle sağlıktan bahsettiğimiz 
zaman, bu cihazların çok deneyimli 
personeller tarafından kullanılması 
gerekir. Bunları kullanacak insanlar 
çok önemlidir. Yani laboratuarlarda, 
yetişmiş deneyimli insanların görev 
alması gerekir. 

“BİR HASTANE AÇIYORUZ 
DEMEKLE İŞ ÇÖZÜLMÜYOR” 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, bir 
tıp fakültesi hastanesinin randımanlı 
çalışır bir noktaya gelmesi için uzun 
bir zaman ve tecrübeye ihtiyaç 
duyulduğunun altını çizerek: 

“Büyük üniversitelerin tıp 

fakültelerinin hastaneleri, 10 sene gibi 
bir zamanda bu noktaya gelmiştir.  
“Bir hastaneyi açıyoruz” demekle işi 
çözmüş olmazsınız. Evet başlamak 
gerekir, ama çok acele edelim derken 
plansız programsız hareket edersiniz. 
Geri dönüşü olmayan çok büyük 
zararlar söz konusu olur. Özelikle de 
sağlık söz konusu olduğunda buna 
daha çok dikkat etmek lazım. Güvenlik 
ve sağlık, dünyada kalite yönetimi 
açısından en önde gelen alanlardır. 

Tıp Fakültesinin kaç personelinin 
eğitim hastanesi olarak hizmet verecek 
devlet hastanelerinde görev alacağı 
yönündeki soruya cevap veren Prof. 
Dr. Mustafa Talha Gönüllü, “Öğretim 
Üyesi almaya başladık, zaman 
içersinde sayı artacak. Arkadaşlarımıza 
daha cazip gelebilecek yeni özel 
üniversiteler de kuruldu. Bu açıdan 
bakıldığında bu hizmete talip olan 
hakikaten fedakar insanlar bize 
gelmiş olacak. Adıyaman halkı bu 
yönden şanslı. Adıyaman’da kalan ve 
görev yapmak isteyenlerin çok takdir 
edilmeleri, değer ve kıymetlerinin 
bilinmesi gerekir. Bizim bünyemizde 
olan arkadaşlarımız, gelmek isterlerse 
gelecekler, kalmak isterlerse kalırlar, 
burada hizmet var. Biz burada 
herkesin kalmasını istiyoruz. Öğretim 
Üyelerimiz, Sağlık Bakanlığı’nda 

görevli diğer öğretim üyeleriyle birlikte 
hizmet edecekler. Dolayısıyla hiçbir 
eksiklik söz konusu olmayacak” 
şeklinde konuştu.

Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, 
Tıp Fakültesi Hastanesinin hizmete 
girme tarihi ile ilgili kendisine 
yöneltilen soruyu da:  “Hastane 
binasında hala inşaat devam ediyor. 
İçeride daha yapılması gereken çok iş 
var.” şeklinde yanıtladı. 

“ESAS OLAN KALİTEDİR”
İdarecilik açısından en iyiyi yakalamak 
istediklerini ve kaliteyi ön plana 
aldıkların ifade eden Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü: “Bizim için 
esas olan kalitedir. Adıyaman’ın ve 
Üniversitesinin en iyi hale gelmesi 
için kaliteden hiçbir zaman ödün 
veremeyiz. Yerelliği geçeceğiz, 
uluslararası hale geleceğiz. Bunu 
yapmamız için de halkımızın, sivil 
toplum örgütlerinin bize güvenle ve 
sevgiyle yaklaşmasını bekliyoruz. 
İki aydır buradayız. Bu kısa sürede, 
belki bir senede yapılmayacak işleri 
yaptık. Bunları faaliyet raporlarımızla 
yayımlıyoruz. Raporlarımıza baktığınız 
zaman bizimle aynı seviyedeki 
birçok üniversitenin bir yıl içerisinde 
yapamayacağı işleri 2 ay içersinde 
yaptığımızı göreceksiniz.” dedi.
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BARIŞ KARDEŞLİK VE 
HOŞGÖRÜ KENTİ:

makale
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güneydoğu Anadolu 
Bölgesi’nin batısında yer 
alan Adıyaman, çeşitli 
medeniyetlere sahne 

olmuş, birçok kültürün yoğrulup 
özleştiği; sözü, giyim-kuşamı, oyunu, 
geleneği-göreneği, misafirperverliği, 
insan sevgisi, halısı, kilimi, cicimi ve 
heybesiyle zengin kültürel değerlere 
sahip bir şehirdir. Uygun coğrafi 
özellikleri sayesinde tarihin her 
döneminde insanların yaşamayı 
tercih ettikleri bir yerleşim bölgesi 
olan Adıyaman’da, farklı mezhep 
ve dinlere mensup insanlar barış, 
kardeşlik, huzur ve hoşgörü içerisinde 
yüzyıllardır hayatlarını devam 
ettirmektedir. 

ÇEŞİTLİ MEDENİYETLERE  
EV SAHİPLİĞİ
Adıyaman ve çevresi, insanlığın tarih 
sahnesine çıktığı zamanlardan beri 
ilk yerleşim yerlerinden biridir. Başta 
Kommagene dönemi olmak üzere 
her zaman iki farklı kültürün ya da 
iki gücün sınırı veya geçiş bölgesi 
olmuştur. Bu nedenle Osmanlılar 
dönemine kadar olan tarihi, oldukça 
renkli ve çok kültürlüdür. 

Adıyaman sadece geçiş güzergahı 
olarak kalmamış, aynı zamanda çeşitli 
kültürlere ev sahipliği de yapmıştır. 
İlkçağ medeniyetlerinin ardından 
bölgeye hâkim olan İran, Roma ve 
Süryani milletlerini görmekteyiz. İslam 
fetihleriyle birlikte bu sefer yöreye 

>>>

 ADIYAMAN
 arkeoloji Müzesi

tarihi mekan ve yapılarıyla ilimizin her bir parçası insanlara bir 
başka medeniyeti fısıldıyor. 

YAZI, Yrd. Doç. Dr. GöKhan DalYan

 Kahta Kalesi

 arkeoloji Müzesi - heykel
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makale

bir Arap kültürü yerleşmiş ve etkisini 
sürdürmüştür. Arap devletlerinden 
Abbasiler döneminde de Avasım 
şehirlerinden olmasından dolayı 
Adıyaman’a ilk kez Türk nüfusu 
yerleşmeye başlamıştır. Türk nüfus 
yoğunluğu Abbasilerle başlayıp, 
Selçuklu ve Artuklular döneminde 
yoğunluk kazanmıştır. 

TÜRK BOYLARININ  
HAKİMİYETİ
Adıyaman ve çevresi, başta Selçuklular 
olmak üzere dönem dönem çeşitli 
Türk boy ve devletlerinin elinde 
kalmıştır. XI. Yüzyılda bölgeyi 
haçlıların ele geçirmesi üzerine, 
bir haçlı kültürü siyasal anlamda 
genişleme imkanı bulmuştur. Bu 
dönemden sonra Adıyaman ve çevresi 
sürekli olarak Selçuklular, Artuklular, 
Zengiler, Urfa Haçlı Kontluğu ve 
Eyyubiler arasında gidip gelmiştir. 
Müreffeh ve verimli topraklarıyla ve 

üzerindeki ticaret yolu sayesinde 
önemli bir yerleşim yeri olan 
Adıyaman ve çevresi, bu dönemde 
yapılan savaşlar, meydana gelen 
deprem ve veba gibi bir takım afetler 
sonucunda zamanla tahrip olmuştur. 

CUMHURİYET DÖNEMİ
Osmanlılar döneminde Adıyaman ve 
çevresinin idaresinde, aynı Selçuklu 
ve daha önceki İslam devletlerinin 
yaptığı taksimat geçerli olmuş, 
Adıyaman ve ilçeleri çevredeki farklı 
illere bağlanmıştır. Bu da Osmanlılar 
döneminde Adıyaman çevresinin bir 
merkeze bağlanıp önem kazanmasını 
engellemiş ve gelişimini olumsuz 

 arsemia  arkeoloji Müzesi - heykel

 nemrut

 adıyaman 

 arkeoloji Müzesi - Çanak

 Eski Besni ören
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etkilemiştir. Ancak şehrin gelişimi 
ve önem kazanması Cumhuriyet 
döneminde olmuştur. 

HOŞGÖRÜ VE DİYALOG
Sürekli olarak geçiş kültürünün 
etkisinin ve sentezlenmesinin 
yaşandığı Adıyaman, bugün bile bu 
özellikleriyle doğudakiler için batı, 
batıdakiler için doğu kavşağında 
bulunmaktadır. Yine geniş tarihsel 
bir arka planın etkisiyle bir kültür 
harmanına sahip olan Adıyaman’da 
farklı kültürlerle bir arada yaşamın 
verdiği geniş bir hoşgörü ve diyalog 
vardır. Nitekim şehirde Anadolu’daki 
son birkaç Süryani Metropolitliklerden 
birinin bulunması, bir kilisenin varlığı 

hep bu hoşgörü sayesindedir. Bu 
hoşgörü sayesinde insanlar herhangi 
bir ayrım yaşamadan, bir arada iç içe 
hep birlikte geleceğe umutla bakmakta 
ve bu özelliklerini yüzyıllar boyu 
sürdüreceklerine inanmaktadırlar.

Günümüzdeki tarihi mekan ve 
yapılarıyla ilimizin her bir parçası 
insanlara bir başka medeniyeti 
fısıldıyor. Nemrut Dağı’ndan 
Kommagene’nin öyküsünü dinlerken, 
Selçuklu, Eyyubi ve Memlukluların 
seslerini duyabiliyor, Cendere’den 
Roma ordusunun geçişini 
seyredebiliyorsunuz. Biraz aşağıda 
ise Bizans İmparatorunu Kahta 
çayı üzerinden İstanbul’a gidişini 
görebiliyorsunuz. 

 Eski Besni ören

 adıyaman ulu Camii

 atatürk Baraj Gölü

 arkeoloji Müzesi - heykel

 nemrut

 arkeoloji Müzesi- nemrut Dağı tümülüsü
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şehir

TÜRKİYE’NİN İLK YÜZEN 
HAVUZU ADIYAMAN’DA
Yüzen havuz, ilk gününde büyük bir ilgi ile karşılandı. 

HABER, sElÇuK fIrat  I araŞtIrMa GörEVlİsİ
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T ürkiye’nin baraj 
üzerinde yüzen ilk havuzu, 
T.C. Kalkınma Bakanlığı 
Sosyal Destek Programı 

(SODES) tarafından Adıyaman’da 
hizmete açıldı. 12.000 dönümlük arazi 
ile GAP’ın en büyük mesire alanı olan 
Gazihan Dede Mesire Alanı’na yapılan 
yüzen havuz, ilk gününde yüzlerce 
kişinin akınına uğradı. 

“KAYIKHANE DE YAPILACAK”
Adıyaman Valisi Ramazan 
Sodan, bölgenin en büyük mesire 
alanında halkın suyla buluşmasını 
hedeflediklerini belirterek, 
yetişkinlere, çocuklara ve bayanlara 
yönelik yapılan 4 ayrı yüzen havuzun 
550 bin TL’ye mal edildiğini kaydetti. 
Bölgeyi, su sporlarının yapıldığı 
aynı zamanda halkın dinlenebildiği 
sosyal bir alana dönüştürmeyi 
amaçladıklarını kaydeden Vali Sodan, 
“12 bin dönümlük arazide yaptığımız 
piknik alanını sosyal, kültürel ve 
sportif amaçlı bir eğlence merkezi 
haline getirmeyi düşünüyoruz.  
Bu projeyi daha da geliştireceğiz; 
bölgeye bir de kayıkhane yapılacak. 
Böylece kayık yarışmaları 
düzenlenebilecek” dedi. 
   Doğu ve Güneydoğu’nun en büyük 
mesire alanında inceleme yapan 
Vali Yardımcısı Aydın Börü ise, 
Türkiye’nin ilk yüzen havuzuna 
gösterilen yoğun ilginin kendilerini 
mutlu ettiğini söyledi. 

YÜZEN HAVUZDA 
NELER VAR?
 

s Yürüyüş ve koşu parkurları
s 2 adet ahşap çocuk  
 oyun grubu
s 2 adet iskele
s 10 kamelya
s 150 metre çardak 
s seyirtepeleri 
s arnavut kaldırımlar 
s 200 m2 ahşap merdiven
s Kafeterya
s soyunma kabinleri 
s ücretsiz otopark

FIRAT PLAJI 
Fırat nehrinin yüzyıllardır aktığını 
ama insanların buradaki denizden ve 
zenginlikten bu güne kadar istifade 
edemediğine dikkat çeken Börü, 
“Denize gidemeyen vatandaşlarımızın 
aileleri ile eğlenebilecekleri, 
piknik yapabilecekleri, spor 
yapabilecekleri bir alan oluşturmak 
için çalışmalarımızı sonuçlandırdık. 
Vatandaşlarımız buraya “Fırat Plajı” 
diyor. Fırat kenarında tarihte ilk defa 
böyle bir sosyal alan oluşturuldu ve 
Türkiye’nin ilk yüzen havuzu yapıldı. 
İnsanlar şu anda doğal ortamda 
suya giriyorlar. Ayrıca güvenlik ve 
cankurtaran hizmetleri de veriliyor. 
Zamanla burada su kültürü daha da 
gelişecektir. “ şeklinde konuştu. 

>>>
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iletişim

HABER, aBDullah KEsİCİ I uZMan

Prof. Dr. Mustafa talha Gönüllü: üniversitemizi 4 sene içinde 
uluslararası bir üniversite haline getirmek istiyoruz. 

REKTÖRÜMÜZ  
BASIN MENSUPLARIYLA 
BİRARAYA GELDİ
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Ü niversitemiz tarafından, 9 Ağustos 
2011 tarihinde, Adıyaman’da görev yapan 
yerel ve ulusal basın kuruluşu temsilci ve 
muhabirlerinin katıldığı bir iftar yemeği 

verildi. Rektör Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, iftarda 
basın mensuplarıyla bir araya geldi.

Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, iftar yemeğinde 
bir araya geldiği basın mensuplarına Üniversitemizin, 
gelişimi, hedefleri, yapılan çalışmalar, açılan programlar 
ve yürütülen projeler hakkında bilgi verdi.

Basın mensuplarına Ramazanlarını kutlayarak 
katılımlarından dolayı teşekkür eden Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü, rektörlüğü, milleti temsil eden 
Cumhurbaşkanı’nın verdiği yetkiyle, millet adına 
hizmet olarak gördüğünü belirterek, Üniversiteyi 
4 sene içersinde uluslararası bir üniversite haline 
getirmek için çok çalışacaklarını söyledi.

Toplumda Adıyaman Üniversitesi’nden çok yüksek 
beklentiler olduğunu belirten Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü, bu beklentilerin gerçekleşmesi için gece 
gündüz çalıştıklarını vurgulayarak: “Beklentilerin çok 
olduğunu biliyorum. Ama henüz 5 senelik yeni bir 
üniversite olduğumuzu unutmamak gerekiyor” dedi.

Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, göreve geldiği 
günden başlayarak yaptığı çalışmalar hakkında detaylı 
bilgi vererek: “ 79 günden beri, 350 grup ya da kişi 
halinde ziyaretçi kabul ettik. 3 üniversiteyi ziyaret 
ettim, 6 adet iade-i ziyaret kabul ettik. Fakülte ve 
meslek yüksekokullarının kurullarına katıldım. Rektör 
olarak ne istediğimi ne beklediğimi onlara anlattım, 
onların sorunlarını dinledim. Problemleri çözmek için 
Ankara’ya en az 10 ziyaretim oldu. İdari personelle 
en az 10 toplantı yaptık. Üniversite içersinde binaları 
gezip inceledik. Düzenlenen konferans ve toplantılara 

>>>
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katıldım. Çelikhan’a tamamen bir 
günümü ayırdım. Burada ‘yüksekokul 
açılabilir mi?’ bunun araştırması 
için gittim. Üniversitelerarası 
kurul toplantılarına katıldım. YÖK 
Konferansına katıldım. Çevre ve 
Orman Bakanlığı’nın personeline 
eğitim vermek amacıyla Mardin’deki 
bir toplantıya katıldım. Yani 79 günün 
her anını üniversite, dolayısıyla 
Adıyaman ve burada yaşayan 
insanımız için harcadık. Eksiklikleri 
tamamlayabilmek için cumartesi pazar 
günleri dahil her gün çalıştık. Gelen 
evrakları cevaplamak ve yapılacak 
işleri istişare için gruplar halinde 
arkadaşlarımızla birlikte sürekli 
çalıştık” dedi.

“FAAL OLAN 3 FAKÜLTEMİZ VAR”
Üniversitedeki birimler hakkında bilgi 
veren Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, 
açık gözüken 10 fakülten sadece 3’nün 
faal olduğunu, Tıp Fakültesinin de 
öğrencilerini İnönü Üniversitesi’ne 
göndermek zorunda kaldığını 
hatırlatarak, şunları söyledi: 

“Faal olan yani öğrenci alan 
sadece 3 fakültemiz var. Tıp fakültesi 
de İnönü Üniversitesi’nde öğrenci 
alıyor, bununla birlikte sadece 4 
fakültemiz faal çalışıyor. Geriye kalan 
6 fakültemiz öğrenci almıyor. Bu faal 
olmayanlardan 3 tanesi 15 Nisan 2011 
tarihinde  kuruldu. Ayrıca fakülteler 
içersinde bölümler, programlar var. 
Medyada bunlarla ilgili yazılar çıktı. 
Ancak ne yazık ki herkes karşıdan 
konuştu, kimse gelip ‘burada neler 
oluyor, ne var ne yok?’ diye sormadı. 
Yani içlerinden konuştular. Kendi 
kendilerine ürettikleri bilgiler de oldu. 
Bizim elimizde hangi fakültelerin aktif 
olup olmadığının listesi var, merak 
edenler bakabilir.

Aktif olmayan birimlerimizi aktif 
hale getirmeye çalışıyoruz. Özelikle 
Mühendislik Fakültesi üzerinde 
duruyoruz: Yeni bir Dekan ataması 
yaptık, 6 tane bölüm açtık. Yeni 3 
bölüm de eklenince, Mühendislik 
Fakültemizin 9 bölümü olacak.

İdari yapının oluşması için 
gerekli atamaları yaptığını söyleyen 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü: 
“Rektör yardımcılarımızı atadık, 

fakültelerimize Dekan atadık. Tabii 
bunların hepsi bir emek istiyor. Ayrıca 
Adıyaman için de bir fedakarlıktır. 
Yani insanların kalkıp da bütün 
kariyerleri ile birlikte buraya 
gelmelerini, Adıyaman Üniversitesi’ne 
katkı sunmalarını sağladık. Burada 
Öğretim Üyesi sayısını artırmamız 
için çalışmamız gerekiyor.” şeklinde 
konuştu.

AÇILAN BÖLÜM VE 
PROGRAMLAR 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü: 
“İslami İlimler Fakültesini açtık. 
Adalet Meslek Yüksekokulunu 
senatodan ve YÖK’ten geçirdik. Bu 
okul, sanırım Türkiye’de üçüncü 
olacak. İstihdam açısından potansiyeli 
yüksek bir program olma özelliği var. 

Mühendislik Fakültesi’nde Çevre, 
Gıda, Malzeme, Harita, Elektrik-
Elektronik ve Makine Mühendislikleri 
YÖK onayından geçti. Ayrıca Tekstil, 
Endüstri ve Bilgisayar Mühendisliği 
bölümleri senatodan geçti. Eğitim 
Fakültesi bünyesinde “Din Kültürü 
ve Ahlak Bilgisi Öğretmenliği” 
bölümünü açtık. Yabancı Diller Eğitim 
bölümünde de Arapça bölümü açıldı. 
Meslek Yüksekokulu bünyesinde, 
istihdam potansiyeli çok yüksek olan 
Özel Güvenlik ve Koruma programını 
açtık. Sağlık Hizmetleri Meslek 
Yüksekokulu bünyesinde Çocuk 
Gelişim Programının ikinci öğretimi 
için 30 kontenjan daha ekledik. Besni 
Meslek Yüksekokulu bünyesinde 

de yeni programlar açtık: Tasarım 
bölümü ve buna bağlı olarak Moda 
Tasarım ve Grafik Tasarım bölümü. 
Ayrıca istihdam için önemli olan, Saç 
Bakım ve Güzellik Programı ve buna 
bağlı bölümü açtık. 

El Sanatları bölümü ve buna 
bağlı olarak Halıcılık ve Kilimcilik 
Programlarını, Elektrik Enerji bölümü 
ve buna bağlı olarak Gaz Tesisatı ve 
Teknolojisi Programını açtık. Tekstil 
Giyim, Ayakkabı ve bölümüne bağlı 
olarak da Ayakkabı Tasarımı ve 
Üretimi Programını açtık.”

 Yüksekokul kurulup 
kurulmayacağını araştırmak için 
ilçelerde araştırmalar ve incelemelerde 
bulunduklarını kaydeden Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü: “Bu ziyaretler 
kapsamında, Öğretim Üyelerimiz 
ilçelerimizi ziyaret ettiler. Toplumun 
ihtiyacı olan insanların sadece 
merkezde eğitilmesi değil, eğitimin 
ilçelere de gitmesi gerekiyor. Bu 
konuda çalışmamıza başladık” dedi.

“ADIYAMANLILAR AKADEMİK 
SEVİYEDE SAĞLIK HİZMETİ 
ALACAK”
Tıp Fakültesi Hastanesi’nin hizmete 
girme süreci ve sağlık alanında 
imzalanan protokol ile ilgili bilgi veren 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü: 
“Bildiğiniz üzere Sayın Valimizin de 
katkılarıyla bir protokol imzaladık. Biz 
geldiğimiz gün, üniversite hastanesini 
sene başında hizmete başlatacağımızı 
söylemiştik. Ancak kaç Öğretim Üyesi 

iletişim
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ile hizmete başlayacak, kaç hemşire 
olacak, bunları planlamamız gerekiyor. 
Öğretim Üyesi bulmak gerçekten çok 
zor, Göreve başladığımda 20 civarında 
Öğretim Üyesi vardı. Biz bunların 
aynen devam etmesi için elimizden 
gelen bütün çabayı gösterdik. 
Dekanımız, çok büyük bir mesai sarf 
ederek çalışmalarını sürdürüyor. 
Öğretim Üyesi sayısını artırmak için 
çalışıyoruz. Ancak bir gerçek var: 
Hiçbir üniversite hastanesi, 10 seneden 
önce gerçek anlamda randımanlı hale 
gelememiştir. Sağlık Bakanlığı’nın 
protokolü onaylaması ile halkımız 
3. kademe yani akademik seviyede 
sağlık hizmetini çok yakın zamanda 
alacak. Bu bir geçiş dönemi özelliği de 
taşıyor. Bir gün gelecek, eğer istersek 
kendi hastanemizde en iyi şekilde 
başlayacağız. Bu geçiş döneminde 
personelimiz deneyim kazanacak. 
Öğrencilerimiz önümüzdeki sene 
kendi binamızda eğitim görecek. 

Bunun memleketimize fayda 
sağlayacağını düşünüyorum.”  dedi. 

“ENSTİTÜLERİMİZ DE 
KURUMSALLAŞIYOR”
Üniversitede yapılan faaliyetlere 
de değinen Prof. Dr. Mustafa 
Talha Gönüllü şunları söyledi: 
“Enstitülerimiz de önemli bir 
kurumsallaşma sürecinden geçiyor. 
Enstitüyü Ulusal Tez Merkezi’ne üye 
yaptık. Daha önce yapılmış tezleri 
de bu sisteme girmiş olduk. Ayrıca 
mekan ve personel sıkıntılarını 
giderdik. Dolayısıyla enstitüler gerçek 
bir enstitü görünümüne kavuştular. 
Pek çok konuda yönetmelikler 
hazırladık. Bunların içerisinde, 
birimlerin hazırladıkları var. Bir 
lojman yönetmeliği hazırladık; 
adaletin, şeffaflığın ölçütü olarak. 
Devletin lojman yönetmenliğinden de 
yararlanarak, gerekli düzenlemeleri 
yapıp senatodan geçirdik. Üniversite 

içerisinden gelen proje tekliflerinin 
hepsini kabul ettik. Bunların 9 
tanesinin Adıyaman’la ilgili olduğunu 
gördük. Adıyaman’la ilgili projeler 
yapılmasını, özellikle teşvik ediyoruz. 
Bu konuyla ilgili olarak, birçok 
kurumdan da destek almayı umut 
ediyoruz. Uluslararası projelerimiz, 
desteklenen projelerimiz var. Türkiye 
koordinatörlüğünü yaptığımız 
uluslararası bir projemiz var. Bunları 
en iyi şekilde yürütmeye çalışıyoruz. 

YABANCI ÖĞRENCİLERE 
TÜRKÇE EĞİTİMİ
Öte yandan Sayın Cumhurbaşkanımızın 
Onursal Başkanlığını yaptığı, merkezi 
Ankara’da bulunan Yunus Emre Vakfı 
(enstitü) ile protokol imzaladık. 
Bu protokol ile artık Adıyaman 
Üniversitesi olarak yurtdışından gelen 
öğrencilere Türkçe eğitimi vereceğiz. 
Ayrıca protokol gereği, söz konusu 
Vakıf, Üniversitemizi bedelsiz olarak 
tüm dünyaya tanıtacak. Üniversitemize 
yabancı öğrenciler gönderecek. 
Ayrıca bize bir otel yapacaklar. Otelin 
yaz mevsiminde kullanımı Türkçe 
eğitimine, kışın kullanımı bize ait 
olacak. Yunus Emre Vakfı’nın bizi 
tercih etme nedenlerinden biri, 
Adıyaman’ın sahip olduğu tarihi 
zenginliktir. 

Üniversite camisi ile ilgili protokol 
imzaladık. Diyanet ile görüştük, 
İl Müftülüğümüz ile protokolü 
imzaladık. Camimizi, Diyanet İşleri 
Başkanlığı yapacak.”



70 akademi adıyaman OCAK / 12

mezuniyet



71akademi adıyamanOCAK / 12

Üniversitemiz  
2010-2011 öğretim  
yılı mezuniyet töreni  
24 Haziran 2011 tarihinde 

gerçekleştirildi. Bu yıl yaklaşık  
4 bin öğrencinin mezun olmaya hak 
kazandığı üniversitemizde, öğrenciler 
mezun olmanın sevincini kendilerini 
yalnız bırakmayan aileleriyle birlikte 
yaşadılar.

Mansur Yardımcı Stadyumu’nda 
gerçekleştirilen mezuniyet törenine 
Adıyaman Valisi Ramazan Sodan, 
Belediye Başkanı Necip Büyükaslan, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü, İl Emniyet 
Müdürü Mehmet Bilici, kamu kurum 
ve kuruluşlarının müdürleri, sivil 
toplum kuruluşlarının temsilcileri, 
Üniversitemiz akademik ve idari 
personeli, öğrenciler ve aileleri katıldı.

Mezuniyet töreni, öğrencilerin 
kortej yürüyüşü ile yerlerine 
geçmesinin ardından saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başladı. 

Cumhurbaşkanı Sayın Abdullah 
Gül, Başbakan Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan ve Adıyaman 
Milletvekillerinin kutlama mesajı 
gönderdiği mezuniyet töreninde 

>>>

Prof. Dr. Mustafa talha Gönüllü: Bugün şimdiye  
kadar yetiştirdiğimiz ve mezun ettiğimiz gençlere 4 bin  
13 genci daha eklemenin gurur ve kıvancını yaşıyoruz 

ÖĞRENCİLERİMİZ 
MEZUNİYETLERİNİ 
KUTLADI

HABER, aBDullah KEsİCİ I uZMan
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Adıyaman Valisi Ramazan Sodan, 
Belediye Başkanı Necip Büyükaslan, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü ile 2010-2011 
öğretim yılı Fen Edebiyat Fakültesi ve 
üniversite birincisi Cennet Özleş birer 
konuşma yaptı.

“ÜNİVERSİTELER YARINLARA 
REHBERLİK EDER”
Adıyaman Üniversitesi’nin akademik 
birimlerinin, akademik ve idari 
personelinin ve öğrenci sayısının 
arttırılarak, fiziki koşullarının her 
geçen gün daha iyileştirildiğini 
belirten Adıyaman Valisi Ramazan 
Sodan: “Gelişimini sürdüren 
Adıyaman Üniversitesi, ayrıca 
ilimizin ekonomik, sosyal ve kültürel 
yönden de gelişimine önemli katkılar 
sağlamaktadır. Bu nedenle ilimizin 
önemli bir kurumu durumundadır. 

Üniversiteler ülkeleri geleceğe 

hazırlayan, toplumlara yön veren 
sadece bu günlere değil, yarınlara da 
rehberlik eden kurumlardır.

Bir ülkenin geleceği o ülkenin 
insanlarının göreceği eğitime 
bağlıdır. Gençlerini iyi yetiştiren 
milletlerin geleceklerinin daha 
aydınlık olacağına şüphe yoktur. Bu 
nedenle gençlerimizi yarınlara en iyi 
şekilde hazırlamak gerekmektedir. 
İşte burada en büyük sorumluluk 
üniversitelere düşmektedir. Devletler 
arasında rekabet, ilim ve teknoloji ile 
olmaktadır ” dedi.

Öğrencileri kutlayan Adıyaman 
Belediye Başkanı Necip Büyükaslan 

ise küreselleşen dünyada müthiş 
bir yarış olduğuna dikkat çekerek, 
öğrencilere bu yarışta en önde 
olmaları için azimli bir şekilde 
çalışmaları gerektiğini söyledi.

“İLİM ÇİN’DE DE OLSA…”
Büyükaslan şu şekilde konuştu: “Bu 
mezuniyet töreni son değil, yarışın 
başlangıcıdır. Siz bu yarışın içerisinde 
olacaksınız. Aldığınız eğitim ve 
tecrübeyle ayakta duracaksınız. Hem 
ülkemize hem de insanlığa hizmet 
edeceksiniz. Ben şuna inanıyorum 
ki; bazı arkadaşlarınız ilmi olarak 
kendilerini daha çok geliştirmek 

mezuniyet

Adıyaman Valisi Ramazan SODAN:  
Gelişimini sürdüren Adıyaman Üniversitesi, 

ilimizin ekonomik, sosyal ve kültürel yönden gelişimine 
önemli katkılar sağlamaktadır. 

 adıyaman Valisi ramazan sodan, 
törende mezuniyet belgesi verdi. 
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isteyecektir. Yüksek lisans, doktora 
tezi derken daha çok azimle çalışıp 
hem ülkemize hem de insanlığa 
hizmet edeceğinize inanıyorum. 
İlim Çin’de de olsa Hint’te de olsa 
kaybolmuş malımız gibidir. Teknoloji 
ile bilim artık ayağımıza geldi. Uzak 
yerler yok artık. Bulduğunuz fırsatları 
değerlendiriniz ve bilim alanında 
kendinizi yetiştiriniz.” 

 Yorucu bir eğitim-öğretim 
yılının daha geride bırakıldığını 
söyleyen Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, 
Adıyaman Üniversitesi olarak iyi 
yetişmiş, çağın gereklerine uygun 

bilgi ve becerilerle donanmış, 
alanlarında uzman olmanın yanı sıra, 
sosyalleşmiş, paylaşımcı ve kendine 
güvenen gençleri ülkenin hizmetine 
sunmanın heyecanını ve mutluluğunu 
yaşadıklarını belirtti.

5 YILDA 5.653 MEZUN
Mezun olan öğrencileri kutlayan 
ve başarılarının devamını dileyen 
Prof. Dr. Mustafa Talha GÖNÜLLÜ, 
“Ülkesine karşı sorumluluklarını en iyi 
şekilde yerine getirme uğraşısı içinde 
olan Adıyaman Üniversitesi, eğitim-
öğretime başladığı tarihten bugüne 
kadar geçen 5 yıllık süre zarfında 
ülkemiz hizmetine yaklaşık 5 bin 653 
mezun vermiştir. Bugün şimdiye kadar 
yetiştirdiğimiz ve mezun ettiğimiz 
gençlere 4.013 genci daha eklemenin 
gurur ve kıvancını yaşıyoruz” dedi.

“SORUMLULUKLARIMIZIN 
BİLİNCİNE VARDIK”
Öğrenciler adına konuşan 2010-2011 
öğretim yılı Fen Edebiyat Fakültesi 

ve üniversite birincisi Cennet Özleş 
ise eğitimlerinde emeği geçen 
hocalara teşekkür ettiğini belirterek, 
“Üniversite eğitimimiz süresince 
iyiyi ve kötüyü ayırt etmeyi, insanı 
ve insanlığın değerini öğrendik. 
İçinde bulunduğumuz topluma karşı 
sorumluluklarımızın bilincine  
vardık” dedi.

Konuşmaların ardından Fen 
Edebiyat Fakültesi ve üniversite 
birincisi Cennet Özleş ile diğer fakülte 
ve yüksekokul birincileri yaş kütüğüne 
plaket çaktılar. 

Törende Adıyaman Valisi Ramazan 
Sodan, Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Talha Gönüllü, Belediye 
Başkanı Necip Büyükaslan, Fakülte 
Dekanları ile Enstitü ve Yüksekokul 
Müdürleri derece ile mezun olan 
öğrencilere diploma ve hediyelerini 
verdiler.

Mezun olmanın sevincinin törene 
katılan aileleri ile birlikte yaşayan 
binlerce öğrenci kep fırlatarak mezun 
olmanın coşkusunu yaşadılar.

Mezuniyet töreninde Adıyaman 
Harfane Ekibi konser verdi. Öğrenciler 
mezun olmanın mutluluğuyla halay 
çekip eğlendiler.

 2010-2011 Eğitim öğretim Yılı Mezuniyet 
törenine çok sayıda davetli katıldı.

 adıyaman Belediye Başkanı M. necip 
Büyükaslan, törende belge verdi. 
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Coşkulu bir şekilde gerçekleşen mezuniyet törenlerinde, Gölbaşı  
MYo’da 116, Besni MYo’da 95, Kahta MYo’da ise 104 öğrenci mezun oldu.

HABER, YIlMaZ Kus  I MEMur

MESLEK 
YÜKSEKOKULU 
ÖĞRENCİLERİ
MEZUN OLDU

mezuniyet

Üniversitemize bağlı 
Besni Meslek Yüksekokulu 
ve Gölbaşı Meslek 
Yüksekokulu’nda (MYO) 

20 Haziran 2011 tarihinde düzenlenen 
törenlerde, mezun olmaya hak 
kazanan öğrenciler diplomalarını aldı.

ÖĞRENCİLER KEP FIRLATTI
Mezuniyet törenlerinin ilki toplam 
1853 öğrencisi bulunan Besni Meslek 
Yüksekokulu’nda düzenlendi.  
Törende, bu yıl mezun olmaya hak 
kazanan 95 öğrenci diplomasını aldı.

Törene Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü, 
MYO Müdürü Doç. Dr. İbrahim Halil 
Tuğluk, Besni Belediye Başkanı Fahri 
Serter, kamu kurum ve kuruluşlarının 
müdürleri, öğretim elemanları, 
öğrenciler ve aileleri katıldı.

İstiklal Marşı’nın okunmasıyla 
başlayan törende konuşan Besni 
Meslek Yüksekokulu Müdürü Doç. 
Dr. İbrahim Halil Tuğluk, öğrencileri, 
özgüvenleri yüksek, mesleki 
donanıma sahip, sorumluluklarının 
bilincinde gençler olarak mezun 
ettiklerini belirtti.

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü ve Besni 
Belediye Başkanı Fahri Serter’in 
dereceye giren öğrencilere ödüllerini 
ve diplomalarını verdiği törende, 
öğrenciler hep birlikte kep fırlattılar. 
Tören, öğrencilerin şarkı ve türküler 
eşliğinde eğlenmesiyle sona erdi.

GÖLBAŞI MYO’DA  
MEZUNİYET COŞKUSU  
Besni MYO’daki törenin ardından aynı 
gün Gölbaşı Meslek Yüksekokulu’nda 
da mezuniyet coşkusu yaşandı.

Toplam 679 öğrencinin öğrenim 
gördüğü Gölbaşı MYO’da bu yıl 
116 öğrenci düzenlenen mezuniyet 
töreniyle diplomalarını aldı. 
20 Haziran 2011 tarihinde okul 
bahçesinde düzenlenen törene, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Mustafa Talha Gönüllü, Gölbaşı 
Meslek Yüksekokulu Müdürü Yrd. 
Doç Dr. Osman Uluyol, Gölbaşı 
Kaymakamı Ali Edip Budan, Gölbaşı 
Belediye Başkanı Yusuf Özdemir, İlçe 
Jandarma Komutanı Kurmay Yüzbaşı 
Şahin Baran, Cumhuriyet Savcıları, 
Öğretim Üyeleri, Okul Müdürleri, 

>>>
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öğrenciler ve aileleri katıldı.
Törende konuşan Üniversitemiz 

Rektörü Prof. Dr. Talha Gönüllü, 
öğrencilerin en mutlu günü olan 
mezuniyetlerini kutladığını belirterek, 
hayatlarında başarılar dilediğini 
söyledi.

“MEVCUT BİNAMIZ  
YETERSİZ KALDI”
Prof. Gönüllü, 393 erkek, 286 
bayan olmak üzere toplam 679 
öğrencinin eğitim gördüğü ve 41 
personelin bulunduğu Gölbaşı 
MYO’nun binasının artık yetersiz 
kaldığını kaydederek şunları söyledi: 
“Öğrencilerimizin daha modern 
ortamlarda eğitim alabilmeleri 
için mevcut binamız yetersiz 
durumdadır. Bu nedenle 2010 yılında 
üniversitemize Gölbaşı Belediyesi 
tarafından devredilen arsa üzerinde 
yeni bir meslek yüksekokulu binasının 
yapımına başlandı. 2011-2012 eğitim 
öğretim yılı başında binamızın 
hizmete girmesini bekliyoruz.”

Gölbaşı Kaymakamı Ali Edip 
BUDAN ise yaptığı konuşmada her 
ilçenin gönlünde bir yüksekokul, 
hatta fakülteye ev sahipliği yapmanın 
bulunduğunu belirterek: “Bu 
yüksekokulun buraya kurulmasında 
emeği geçenlere öncelikle 
şükranlarımızı sunuyoruz. Biz göreve 
başladığımızda yüksekokulumuzu 

burada hazır bulduk. Bizlere düşen 
görev de üniversitenin daha fazla 
gelişmesini sağlayarak, öğrenci 
sayısının arttırılmasını sağlayacak 
imkanlar konusunda katkı sunmaktır. 
Öncelikli görevimiz, üniversitemizin 
ilçemizle birlikte gelişmesini 
sağlamaktır” dedi.

Okul Müdürü Yrd. Doç. Dr. Osman 
Uluyol ise İlçe Kaymakamı Ali Edip 
Budan ve Belediye Başkanı Yusuf 
Özdemir’e üniversiteye verdikleri 
destekten dolayı teşekkür etti.

Konuşmaların ardından, okulu 
dereceyle bitiren öğrencilere 
diplomaları ile birlikte çeşitli ödüller 
takdim edildi. 

KÂHTA MESLEK 
YÜKSEKOKULU’NDA MEZUNİYET 
Üniversitemiz Kahta Meslek 
Yüksekokulu’nda 2010-2011 eğitim 
öğretim yılının sona ermesi dolayısıyla 
21 Haziran 2011 tarihinde mezuniyet 
töreni düzenlendi. 1022 öğrencinin 
öğrenim gördüğü okulda, 104 öğrenci 

mezun olmaya hak kazanarak 
diplomalarını aldı.

21 Haziran 2011 tarihinde 
düzenlenen törene, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Talha 
Gönüllü, Kahta Meslek Yüksekokulu 
Müdürü Yrd. Doç Ahmet Zafer Tel, 
Kahta Kaymakamı Coşkun Açık, Kahta 
Belediye Başkanı İ. Yusuf Turanlı, 
kamu kurum ve kuruluşlarının 
müdürleri, öğretim elemanları, okul 
müdürleri, öğrenciler, öğrenci aileleri 
ve çok sayıda davetli katıldı. 

Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Talha Gönüllü törende yaptığı 
konuşmada, öğrencileri başarılarından 
dolayı kutladığını ifade etti.

Prof. Gönüllü, üniversite olarak 
ahlaklı, iyi ve dürüst insanlar 
yetiştirmeyi ilke edindiklerini 
belirterek, öğrencilere şu şekilde 
seslendi: “Hayatınızın bir dönemi 
mezuniyet töreni ile bitiyor, başka 
bir dönem başlıyor. Bundan sonraki 
yaşantınızda öğrendiklerinizi 
uygulamaya başlayacaksınız. Eğitimden 
asla kopmayın. Hayatınızda sürekli 
hem eğiten hem de öğreten olun.”

Törende konuşan Kahta 
Kaymakamı Çoşkun AÇIK ise, MYO 
mezunlarının çok başarılı olduklarını, 
bir çok başarının altında onların 
imzasının olduğunu belirtti. Coşkun 
Açık, “Kahta MYO mezunlarını ben 
çok şanslı buluyorum. Kahta insanının 
eğitime ve öğrencilere verdiği değeri, 
sanırım öğrencilerimiz hayatları 
boyunca anlatırlar.” dedi.

Konuşmalardan sonra, okulda 
dereceye giren öğrencilere diplomaları 
ile birlikte çeşitli ödüller takdim edildi. 
Törenden sonra öğrenciler Sanatçı 
Kadir HANBAY tarafından verilen 
konserde gönüllerince eğlendiler. 

mezuniyet

Prof. Dr. Mustafa Talha Gönüllü:  
“Gölbaşı’nda yeni bir meslek yüksekokulu 

binasının yapımına başlandı. 2011-2012  
eğitim öğretim yılı başında binamızın hizmete 

girmesini bekliyoruz.”

 Mezun olan öğrenciler 
rektörümüz Prof. Dr. Mustafa talha 

Gönüllü ile hatıra fotoğrafı çektirdiler.
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REKTÖRLÜK ÖZEL KALEM
tel: 0 416 223 38 40-41
fax: 0 416 223 38 43
e-posta: rektorozelkalem@
adiyaman.edu.tr

GENEL SEKRETERLİK
tel: 0 416 223 38 11- 
223 38 47
fax: 0 416 223 38 12

SÜREKLİ EĞİTİM MERKEZİ  
(ADYÜSEM)         
tel:  0 416 223 38 17
fax: 0 416 223 14 26
adres: adıyaman üniversitesi, 
altınşehir Mh. 3005 sokak no:13  
adıyaman
e-posta:sem@adiyaman.edu.tr

İDARİ  BİRİMLER     
Bilgi işlem Daire Başkanlığı
tel: 0 416 223 38 44 
fax: 0 416 223 38 45
e-posta: bidb@adiyaman.edu.tr

Personel Daire Başkanlığı
tel: 0 416 223 38 16
fax: 0 416 223 38 16
e-posta: pdb@adiyaman.edu.tr

Yapı İşleri ve Teknik Daire 
Başkanlığı
tel: 0 416 223 38 25 
fax: 0 416 223 38 26
e-posta: yidb@adiyaman.edu.tr

Kütüphane ve Dokümantasyon 
Daire Başkanlığı
tel: 0 416 223 38 27
fax: 0 416 223 38 28
e-posta: kutuphane@adiyaman.edu.tr

Öğrenci İşleri Daire Başkanlığı
tel: 0 416 223 38 27
fax: 0 416 223 38 28
e-posta: oidb@adiyaman.edu.tr

Sağlık, Kültür ve Spor Daire 
Başkanlığı
tel: 0 416 223 38 22
fax: 0 416 223 38 01
e-posta: sksdb@adiyaman.edu.tr

İdari Mali İşler Daire Başkanlığı
tel: 0 416 223 38 32
fax: 0 416 223 38 32
e-posta: imidb@adiyaman.edu.tr

Strateji Geliştirme Daire 
Başkanlığı
tel: 0 416 223 38 30
fax: 0 416 223 38 30
e-posta: sgdb@adiyaman.edu.tr

Meslek Yüksekokulu
tel: 0 416 223 21 27-28
fax: 0 416 223 21 29
e-posta: myo@adiyaman.edu.tr

Sağlık Hizmetleri 
Meslek Yüksekokulu
tel: 0 416 223 38 00
fax: 0 416 223 20 71
e-posta: shmyo@adiyaman.edu.tr

Gölbaşı Meslek Yüksekokulu
tel: 0 416 781 69 45
fax: 0 416 782 14 63
e-posta: gmyo@adiyaman.edu.tr

Besni Meslek Yüksekokulu
tel: 0 416 311 04 22
fax: 0 416 311 04 24
e-posta: besni@adiyaman.edu.tr

Kahta Meslek Yüksekokulu
tel: 0 416 725 81 50
fax: 0 416 725 77 92
e-posta: kahta@adiyaman.edu.tr

KONSERVATUVAR         
Devlet Konservatuvarı
tel: 0 416 223 38 00/ 1673
fax: 0 416 223 23 28
e-posta: dkm@adiyaman.edu.tr

Adıyaman Üniversitesi 
iletişim bilgileri

FAKÜLTELER  
Eğitim Fakültesi
tel: 0 416 223 19 88
fax: 0 416 223 14 26
e-posta: egitim@adiyaman.edu.tr

Fen Edebiyat Fakültesi
tel: 0 416 223 17 75
fax: 0 416 223 17 74
e-posta: fef@adiyaman.edu.tr

Tıp Fakültesi
tel: 0 416 223 16 94/1016
fax: 0 416 223 16 93
e-posta: tip@adiyaman.edu.tr

Güzel Sanatlar Fakültesi
tel: 0 416 223 23 28
fax: 0 416 223 23 28
e-posta: gsf@adiyaman.edu.tr

İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi
tel: 0 416 223 27 00
fax: 0 416 223 21 10
e-posta: iibf@adiyaman.edu.tr

Teknoloji Fakültesi
tel: 0 416 223 38 00/ 1016
fax: 0 416 223 38 00
e-posta: teknoloji@adiyaman.edu.tr

ENSTİTÜLER
Fen Bilimleri Enstitüsü
tel: 0 416 223 38 00/25 62-25 69    
fax: 0 416 223 72 14
e-posta: fbe@adiyaman.edu.tr

Sosyal Bilimleri Enstitüsü
tel: 0 416 223 38 00
fax: 0 416 223 72 14
e-posta: sbe@adiyaman.edu.tr

Sağlık Bilimleri  
Enstitüsü
tel: 0 416 223 16 94
fax: 0 416 223 16 93
e-posta: saglikbe@adiyaman.edu.tr

YÜKSEKOKULLAR        
Sağlık Yüksekokulu
tel: 0 416 223 38 02-03-04
fax: 0 416 223 38 05
e-posta: syo@adiyaman.edu.tr

Turizm İşletmeciliği ve  
Otelcilik Yüksekokulu
tel: 0 416 223 10 24
fax: 0 416 223 12 54
e-posta: turizm@adiyaman.edu.tr

Yabancı Diller Yüksekokulu
tel: 0 416 223 38 00/2134
e-posta: ydyo@adiyaman.edu.tr
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hıtab, adıyaman ile özdeşleşmiş yöresel 
bir ev yemeğidir.

yöresel

ADIYAMAN HITABI >>>

YAZI, ahMEt saİt saYGI
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İ
limizin bu güzel ve yapımı 
da bir hayli uğraştırıcı yemeğinin 
tarihçesi hakkında pek de kesin 
bilgiler bulunmamaktadır. Fakat 

Adıyaman mutfak kültürünün önemli 
yemeklerinden olan hıtabın, özel 
günlerde, hatırı sayılır misafirler için 
hazırlanan bir ev yemeği olduğunu 
biliyoruz. Yöremize ait Hıtab’ın, diğer bir 
ismi de Katma’dır. 

Yaşı hayli geçkin bir amcamızın 
anlattığına göre hıtab, kavurma ile eş 
değer bir yemektir. Kavurma olmadan 
hıtab da olmaz. Eskiden Adıyaman’da kış 
hazırlığı olarak her evde muhakkak bir 
büyükbaş hayvan kesilirdi. Bu hayvanın 
eti kendi yağıyla pişirilerek tenekelere 
basılır veya topak yapılıp buzhaneye 
götürülürdü. Zamanı gelince de oradan 
alınarak tel dolabın içine konur ve 
yapılacak olan yemeğe göre bir miktar 
çıkartılıp kullanılırdı. Etin bu şekilde 
muhafaza edilişinin sebebi ise kasapların 
yaz aylarında açık, kış aylarında kapalı 
olmalarıydı.

Eskiden hıtabı, annelerimiz evde 
sacın üzerinde yapar, çarşı fırınına 
göndermezlerdi. Çünkü evde yapılanın 
tadı başka olurdu. Yapılışında 
kullandığımız pul biber, soğan, salça 
gibi malzemeler, hıtabın hazırlanışı ve 
pişirilişi tamamen doğaldı. 

Adıyaman mutfağı denince hemen 
akıllara gelen hıtab, ilimizle özdeşleşmiş 
enfes bir yemektir.

HAZIRLANIŞI

Hamuru
300gr ekmeklik un
5 gr yaş maya 
2 gr şeker (1 çay kaşığının yarısı)
5 gr tuz (1 çay kaşığı) 
Alabildiği kadar ılık su
 
İç Harcı
1 kg kuru soğan
350 gr kavurma 
Bir miktar pul biber
Yarım çay bardağı sıvı yağ
Bir miktar tuz, karabiber, maydanoz 

Un elenir, ortası havuz yapılır. Maya, su, 
şeker konularak 5 dakika bekledikten 
sonra tuz eklenir. Kulak memesi 
kıvamına gelene kadar yoğrulur. Üzeri 
nemli bir bezle örtülerek 20–25 dakika 
dinlendirilir.

Diğer taraftan iç harcı hazırlanır. 
Soğanlar yemeklik doğranır, yağ ile 
birlikte hafif ateşte pembeleştirilmeden 
sonra ocaktan alınır. Soğanlar ılıyınca 
diğer malzemeler karıştırılır. 

Dinlendirilen hamur ceviz büyüklüğünde 
bezelere ayrılır. Her bir beze yemek 
tabağı büyüklüğünde açılır, bir kenarına 
hazırlanan harç konularak diğer tarafı 
üzerine kapatılır. Teflon tava veya ekmek 
sacında kısık ateşte iki yüzü pişirilir.
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SAFOÐULLARI
ÞÝRKETLER GRUBU

T SAFOÐLU TEKSTÝL

Tel: 0 416 225 22 40 (pbx) Fax: 0 416 225 22 43
Adýyaman Kahta Yolu 2. Km.  ADIYAMAN

SAF ENERJÝ SAF UN FABRÝKASI

SAF UN YEM ÝNÞAAT ve TUR.SAN.TÝC.A.Þ.
Tel: 0 416 223 13 15 (pbx) Fax: 0 416 223 18 48  

Adýyaman Gölbaþý Yolu 10. Km. ADIYAMAN

inþaat sektöründe 
    her yol bize çýkar...

Tel : 0 416 216 13 52 
Fax: 0 416 213 33 18
Bayýndýrlýk Ýl Müdürlüðü Krþ. / ADIYAMAN

SAFOÐULLARI
ÝNÞAAT TAHHÜT 

Safoðlu Tekstil
Tel: 0 416 225 22 40 (pbx)

Fax: 0 416 225 22 43
Adýyaman Kahta Yolu 2. Km. 

ADIYAMAN

Saf Enerji
Tel: 0 416 225 22 40 (pbx)

Fax: 0 416 225 22 43
Adýyaman Kahta Yolu 2. Km. 

ADIYAMAN

Safoðullarý A.Þ.
Tel: 0 416 216 13 52 
Tel: 0 416 258 21 08 
Fax: 0 416 213 33 18 

Bayýndýrlýk Ýl Müdürlüðü Krþ.
ADIYAMAN

Saf Un
Tel: 0 416 223 13 15 (pbx)

Fax: 0 416 223 18 48  
Adýyaman Gölbaþý Yolu 10. Km.

ADIYAMAN






